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و این فاجعه ادامه دارد؛

روزگارِ سیاه هوای اصفهان

3

 بویین میاندشت، میزبان اولین
 اجلاسیه نماز غرب استان اصفهان

حمل و نقل عمومی تیران نیازمند 
سرمایه گذاری بخش خصوصی است

نبرد شدید »سرما« و »گاز«!

شــهادت امام موسی کاظم )ع ( را تســلیت می گوییم

استاندار اصفهان: 
اراده ایران و نیجر بر گسترش روابط است

7

هر ســال آلودگی هوا از ابتدای آذر نفس های اصفهان را به شماره می انداخت اما 
امسال فشار آلودگی هوا از آبان گلوی شهر را می فشارد، این درحالی ست که هنوز سرمای 
دی و زمستان فرا نرسیده و با کمبود سوخت گاز و تبعات پس از آن روبه رو نشده ایم.امسال 
آلودگی هوای اصفهان زودتر از هر سال و از اوایل آبان شــروع شد و در آذر شدت گرفت. 
آمارهای اعلام شده از سوی اداره کل حفاظت محیط زیست نشان می دهد امسال شرایط 
آلودگی هوا در تابستان نسبت به تابستان سال گذشته کمتر بوده اما در پاییز، آلودگی هوا 

نسبت به پاییز گذشته افزایش بیشتری داشته است.  

قطعه دوم پازل صرفه جویی با جریمه پرمصرف ها؛

مدیر پروژه هتل جهان   نما:

هتل جهان  نما یکی 
از پروژه های کلیدی 

اصفهان است

 باید عوامل و میزان سهم 
 آلایندگی تا چگونگی

  رفع آلودگی هوا
 مشخص شود

تاثیر همکاری های قضایی و 
حقوقی بین ایران و چین در 

 ارتقای نظام حقوقی و
 قضایی دو کشور

مسئولان با وعده های 
بدون عمل  سبب 

 نارضایتی مردم
 نشوند

55 7
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نجات آب نجات زندگی

7

2
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واکاوی تقابل ذوب آهن و فولاد خوزستان؛ 

سرد و مرده!

م الف: 1627684

مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

با افزایش اراضی در حریم مناطق حاشیه ای شهر اصفهان و شرایط اقلیمی و کمبود منابع آبی که منجر به   
بلااستفاده بودن این اراضی شده، درخواست تغییر کاربری برای ساخت و ساز هم بیشتر شده است؛

سایه روشن های توسعه افقی اصفهان

یلنا
س: ا

عک

رئیس پلیس راه فرماندهی 
انتظامی استان اصفهان 

خبرداد: فوت سالانه ۵۰۰ تا ۶۰۰ 
نفر بر اثر حوادث رانندگی ؛

هموطن! آرام
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رییس پلیس فتا فرماندهی انتظامی استان اصفهان:
عضویت در سایت های قمار و شرط بندی جرم است

فرآیند برگزاری انتخابات امسال دستخوش 
تغییراتی شده است

تم یلدایی در صدر درآمدها!
سایه تجمل بر بازار شب چله اصفهان

۹۳ درصد نیروگاه ها 
مازوت نمی سوزانند 

نگران گرانی 
نباشید 

اصفهان خط ریلی 
فرسوده ندارد تکمیل آخرین سه گانه خیابان کشی در بافت خمینی شهر بعد از ۳۰ سال؛

موافقت میراث فرهنگی با تعریض گذر بخشداری!
3 33
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

پنجشنبه  ۳۰  آذر  14۰2
7  جمادی الثانی 144۵

21  دسامبر 2۰2۳
 شماره ۳۹8۳    

8 صفحه
سال پانزدهم

قیمت: ۵۰۰۰ تومان

                 آگهی مزایده عمومی فروش ضایعات فضای سبز به

            شماره 21154 )نوبت اول( 

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر م  الف: 1622579

چاپ دوم

شهرداری شاهین شهر در نظر دارد نسبت به فروش ضایعات فضای سبز به صورت نقد و از طریق مزایده عمومی، با جزئیات مندرج در اسناد 

مزایده، با بهره گیری از سامانه تداراکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir( و شماره سیستمی 1002094734000015 اقدام نما ید.

مهلت دریافت اسناد مزایده: 14۰2/۰۹/۳۰ زمان انتشــار در ســایت: 14۰2/۰۹/2۰  
مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: 14۰2/1۰/1۰ تاریــخ بازدیــد: 14۰2/1۰/1۰   

زمان اعلام به برنده: 14۰2/1۰/12 زمان بازگشــایی: 14۰2/1۰/11  
ضمناً رعایت موارد ذیل الزامی است:

1- برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت میباشد و کلیه مراحل  فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت 

اســناد مزایده )در صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارســال پیشنهاد قیمت و اطلاع از 

وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم از این طریق امکان پذیر می باشد.

2- کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شــرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی 

و انتخاب می باشد.

3- علاقه مندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام ودریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:

مرکز پشتیبانی و راهبردی سامانه: ۰21-41۹۳4
اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام / پروفایل مزایده گر« موجود است.

شهرداری کهریزسنگ در نظر دارد انجام عملیات زیرسازی، جدولگذاری، کانیوگذاری معابر شهر را از طریق مناقصه عمومی و با جزئیات مندرج 

در اسناد مناقصه، با بهره گیری از ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir( و با شماره مناقصه 2002092943000004 به صورت 

الکترونیکی واگذار نماید.

زمان انتشار در سایت: 14۰2/۹/22                                                                                     مهلت دریافت اسناد مناقصه عمومی: 14۰2/۹/۳۰ ساعت 14:۳۰ 
آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: 14۰2/1۰/1۰ ساعت 14:۳۰                              زمان بازگشایی: 14۰2/1۰/11 ساعت 14:۳۰

ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:
1- برگزاری مناقصه صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشــد و کلیه مراحل فرآیند مناقصه شامل خرید و دریافت اسناد مناقصه )در 

صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مناقصه )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مناقصه گران محترم از 

این طریق امکان پذیر می باشد.

2- کلیه اطلاعات شامل مشخصات، شرایط در برد اعلان عمومی سامانه مناقصه، قابل مشاهده ، بررسی و انتخاب می باشد

3- علاقه مندان به شرکت در مناقصه می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:

مرکز پشتیبانی و راهبری سامانه: 41934- 021 

اطلاعات تما س دفاتر ثبت نام استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام / پروفایل مناقصه گر« موجود است.

                               آگهی مناقصه عمومی شماره 2002092943000004 )شماره مناقصه مرجع 6499(

سید حسین حجازی – شهردار کهریزسنگ م الف: 1623929

نوبت دوم

شرایط عمومی و توضیحات برگزاری مناقصه عمومی دستگاه اجرایی

درخشش سرخپوشان سابق؛ 
 دو بازیکن سپاهان

  بیشتر از کل تیم 
 پرسپولیس 
گل زده اند!

آگهی برگزاری مناقصه عمومی

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

نوبت  دوم

شرکت آب  و فاضلاب استان اصفهان در نظر  دارد عمليات اجرایی به شرح زير را از طريق مناقصه عمومی به 

پيمانكاران واجد شرايط واگذار نمايد .

مهلت تحويل اسناد به دبيرخانه معاملات شرکت اتاق2۹2 : تاساعت : 1۳:۰۰ روز شنبه به تاریخ 14۰2/1۰/1۶
تاريخ گشايش اسناد مناقصه : از ساعت ۰8:۰۰ صبح روز یکشنبه به تاریخ 14۰2/1۰/17

دريافت اسناد : سایت اینترنتی
www. abfaesfahan.ir شركت آب و فاضلاب استان اصفهان

www.iets.mporg.ir پايگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات
شماره تلفن :  ۰۳1-۳۵1۳2۳84

مبلغ تضمين )ريال (مبلغ برآورد )ريال(محل تامين اعتبارموضوع مناقصهشماره مناقصه

338-4-402
انجام امور اداری و خدمات 
عمومی منطقه  فولادشهر 

29.220.068.7621.166.602.000جاری 

339-4-402
انجام امور اداری و خدمات 

عمومی منطقه  لنجان
41.660.646.0991.539.819.000جاری 

340-4-402
انجام امور اداری و خدمات 
عمومی منطقه  فلاورجان 

37.707.825.0611.421.234.000جاری 

     نام روزنامه:روزنامه زاینده رود

     تاريخ انتشار:1402/10/02

کلیه اشخاص حقیقی )صاحبان مشاغل( که میزان فروش خالص کالا و خدمات سال 1402 آنها تا پایان شهریور ماه سال 1402، 
بیشتر از 180 میلیارد ریال بوده است.

اشخاص حقیقی موضوع جزء 2 بند ط تبصره 6 قانون بودجه سال 1402، با هر میزان فروش کالا و خدمات سالانه کماکان ملزم 
به صدور صورتحساب الکترونیکی هستند.

عرضه کنندگان کالا و خدمات مرتبط با طلا، جواهر و پلاتین با هر میزان فروش کالا و خدمات به استناد جزء 4 بند ب ماده 26 قانون 
مالیات بر ارزش افزوده مصوب سال 1400 

فروشندگان مواد معدنی به واحدهای فراوری مواد معدنی موضوع بند م تبصره 7 قانون بودجه سال 1402 با هر میزان فروش 
ملزم به صدور صورتحساب الکترونیکی نوع 1 مطابق دستور العمل صدور صورتحساب الکترونیکی

1
 دی ماه

اشخاص حقیقی )صاحبان مشاغل( به شرح ذیل از اول دی ماه سال 1402 ملزم به 
صدور صورتحساب الکترونیکی نوع 1 و یا 2 و ثبت در سامانه مودیان برای فروش کالا و 
سازمان امور مالیاتی کشورخدمات مطابق دستورالعمل صدور صورتحساب الکترونیکی، حسب مورد می باشند.

اداره کل امور مالیاتی استان اصفهان
اداره روابط عمومی 

شــرکت گاز اصفهان در ابتکاری، هزینه اصلاح سامانه های گازسوز که 
مصارف خارج از قاعده داشتند را تقبل کرده و با سرمایه گذاری خود این 
وسایل را اصلاح کرده است که این اقدام در جهت کاهش مصرف گاز بوده 
است. مشترکان پرمصرف به دلیل دریافت انرژی به قیمت یارانه ای، هیچ 
حد مصرفی برای خود تعریف نمی کنند،  این بخش با بیشــترین اتلاف، 
همچنین مصرف انرژی روبه رو  بوده و شدت رشد مصرف در بین مشترکان 
پرمصرف با قیمت گاز پایین بســیار بالاســت. اجرای طرح تعرفه گذاری 
پلکانی پرمصرف ها یک اقدام مهم در زمینه اصلاح رفتار مشترکان پرمصرف 
با اعمال شــوک قیمتی برای مصارف بالاتر از الگوی بهینه مصرف است.



فرماندار شهرستان آران و بیدگل :

زنگحماسهوایثاردرشهرستانآرانوبیدگلنواختهمیشود

فرماندار شهرستان آران و بیدگل از نواختن زنگ حماسه و ایثار در مدارس 
این شهرستان به مناسبت »۴ دی روز حماســه و ایثار« در آران و بیدگل 

خبر داد.
به گزارش خبرگزاری ایمنا از اصفهان، علی اکبر رضایی در نشست خبری 
به مناسبت ســالروز حماســه و ایثار آران و بیدگل اظهار کرد: برنامه های 
متنوع فرهنگی برای پاسداشت این روز در شهرستان دیده شده است که 

در جهت کاهش فاصله نسل جوان با شهدا برگزار می شود.
وی روایتگری و دل نوشــته های دانش آموزی را در مدارس در راستای 
همدلی نسل امروز با شهدا عنوان کرد و افزود: ما مدیون کسانی هستیم 
که امنیت را به ارمغان آوردند و امروز ایرانی بودن افتخار اســت بنابراین 
باید بــا جهاد تبییــن در مقابله با تهاجــم فرهنگی و جنگ نرم دشــمن 

ایستادگی کنیم.
فرماندار شهرســتان آران و بیدگل گفت: هر ملتی که ماندگار شد با ویژگی 
خاصی ایــن ماندگاری را بــرای خود رقــم زد. مردم ایران با رشــادت و 

استقامت خود در تاریخ به یادگار می مانند.
وی با اشاره به تعداد شهدای استان تصریح کرد: ملت ما ظرفیت های بی 
شماری در شجاعت و شهامت دارند از جمله این ویژگی ها، ویژگی خاص 
رشادت است که معرف این ملت است و شهرستان آران و بیدگل به ویژه در 
این استان با توجه به جمعیت خود بیشترین شهدا را تقدیم انقلاب کرد.

رضایی، قدرت ایثار و شــجاعت را حقانیتی از این مردم دانســت که در 
مقابل ظلم و تحریم مانند ســدی عظیم نگذاشت دشمنان قسم خورده 

کوچک ترین خدشه ای به انقلاب و نظام وارد کنند.
وی تاکید کرد: مدیون کسانی هستیم که امنیت را برای ما ارمغان آوردند، 
امروز ایرانی بودن افتخار ماست و در تاریخ می ماند. رشادت و ایثارگری 
مردم این شهرســتان این عزت و اقتداری که جوانان مــا خلق کردند تا 

انقلاب به دست نامحرمان نیفتد.
به گفته وی، رزمندگان شهرســتان آران و بیدگل در دو عملیات رشادت و 

ایثارهای فراوان داشتند که حماسه چهارم دی را آفریدند.
حســین ناظمی، رییس شورای اســلامی شــهر آران و بیدگل نیز در این 
نشست اظهار کرد: یادواره شهدا چهارم دی در بارگاه علی ابن هاشم برگزار 

می شود و سخنران این مراسم نماینده مجلس آقای شهبازی است.
وی با اشــاره به اینکه ۷۰ درصد این یادواره در فضای مجازی و ۳۰ درصد 
در شب مراسم برگزار می شــود گفت: انتشار و اشاعه این مراسم به عهده 
خبرنگاران است تا با جهاد تبیین و تولید محتواها فرهنگ شهدایی را در 

جامعه ترویج دهند.
به گفته وی، مصاحبه با خانواده شــهدا، غرفه هایی برای معرفی شــهدا، 
موکب های پذیرایی از زائر شهدا، استودیو محیطی، مصاحبه با رزمندگان 

از دیگر برنامه های این یادواره است.

استاناخبار کو�تاه
 شنبه 2  دی 1402 / 9 جمادی الثانی 1445 / 23 دسامبر 2023 / شماره 3984

در طرح یلدای مهدوی؛

توزیع بسته معیشتی در خمینی شهر
دو هزار بسته معیشتی یلدای مهدوی در شهرستان خمینی شهر بین نیازمندان توزیع شد.جانشین 
فرماندهی سپاه ناحیه خمینی شهر با اشاره به برگزاری رزمایش همدلی و خدمت رسانی به نیازمندان 
و افراد کمتر برخوردار این شهرســتان گفت: بسته های یلدایی شــامل اقلامی، چون شیرینی، میوه، 
تنقلات و... است.سرهنگ پاسدار محمدصابری افزود: در رزمایش یلدای مهدوی طبق برنامه ریزی 
صورت گرفته همه حوزه های مقاومت بسیج با شناسایی جوامع هدف، این بسته ها را بین نیازمندان 

توزیع  کردند.
 

ارسال ۶۵۰ طرح از ۲۲ استان به دبیرخانه جشنواره فردخت
تاکنون ۶۵۰ طرح از ۲۲ استان به دبیرخانه جشنواره فردخت رســیده است.محمدرضا نجفی، دبیر 
چهارمین جشنواره ملی فرهنگی و هنری فردخت گفت: از این تعداد طرح بیش از ۲۳۰ طرح پذیرفته 
شده در نمایشگاهی دوم تا هشتم دی در تالار شهر کاشــان به تماشا گذاشته می شود.عادله سادات 
تقاعدیان، معاون ستاد اجرایی جشنواره فردخت نیز گفت: در مدت شش ماه برگزاری این جشنواره 
سه دوره آموزشی شــامل دو دوره آموزشــی متوســطه برای عموم هنرمندان و یک دوره پیشرفته 
دانش افزایی طراحی پوشش ایرانی اســلامی با مدیریت، مجوز و گواهی بین المللی دانشگاه الزهرا 

)س( با شرکت ١٠٠ نفر از هنرمندان کاشانی و غیرکاشانی برگزار شد.
 

رزمایش یلدای مهدوی؛

توزیع ۹۰۰ بسته یلدایی بین نیازمندان فریدنی
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مرکزاصفهان؛ ٩٠٠ بسته معیشتی در قالب رزمایش یلدای مهدوی 
تهیه و بین نیازمندان شهرستان فریدن توزیع شــد.فرمانده ناحیه مقاومت بسیج فریدن گفت: این 
بسته های یلدایی شامل برنج و میوه در قالب رزمایش یلدای مهدوی به نیابت از ۲۳ هزار شهید استان 
تهیه و بین نیازمندان توزیع شد.سرهنگ محمدمهدی ملیانی افزود: برای تهیه این بسته ها بیش از 

۲ میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال هزینه شده است.
 

توزیع ۴هزار بسته یلدایی بین نیازمندان فلاورجانی
در آستانه طولانی ترین شب ســال، چهار هزار بســته یلدایی بین نیازمندان فلاورجانی توزیع شد.به 
گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، مرکزاصفهان؛ فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان فلاورجان 
گفت: در آستانه شب یلدا و در قالب طرح یلدای مهدوی با همکاری پایگاه های بسیج شهرستان این 
تعداد بسته یلدایی شــامل آجیل و میوه تهیه و بین نیازمندان شهرستان توزیع شد.سرهنگ محمد 

کریمیان افزود: ارزش این بسته های یلدایی بیش از ۹ میلیارد ریال است.
 

واژگونی سمند در جاده تیران با ۵ مصدوم و یک فوتی
بر اثر واژگونی خودروی سمند در جاده تیران، ۵ نفر مصدوم شدند و یک نفر نیز جان خود را از دست 

داد.
ســخنگوی اورژانس و فوریت های پزشکی اصفهان با اشــاره به اعلام حادثه واژگونی خودروی سمند در 
کیلومتر ۱۰ جاده تیران به داران به مرکز اورژانس گفت: دو واحد امدادی از اورژانس به محل حادثه اعزام 
شدند.عباس عابدی افزود: در این حادثه پنج نفر شامل سه زن، یک مرد و یک دختربچه در پی این حادثه 
مصدوم و به بیمارســتان بهنیای تیران منتقل شدند.وی اضافه کرد: یک زن ۴۲ ســاله، بر اثر این حادثه 

جان خود را از دست داد. 

فرماندار بویین میاندشت مطرح کرد:

بویین میاندشت، میزبان اولین اجلاسیه نماز غرب استان اصفهان
فرماندار بویین میاندشــت گفت: شهرستان بویین میاندشــت میزبان اولین اجلاسیه نماز غرب استان اصفهان اســت.رضا علی معصومی در جلسه شورای 
اقامه نماز شهرستان بویین میاندشت اظهار کرد: با پیگیری هایی که انجام شده، اجلاســیه نماز غرب استان شامل شهرستان های بویین میاندشت، فریدن، 
فریدونشهر، چادگان، خوانسار و گلپایگان به میزبانی شهرســتان بویین میاندشت برگزار می شود.وی افزود: این اجلاســیه با پنج محور که هر محور دارای 
۱۲ برنامه مختلف است برگزار و در مدت سه ماه آثار با موضوع نماز در قالب مقاله، شــعر، فیلم کوتاه، سرود و موسیقی به دبیرخانه اجلاسیه ارسال می شود.

حجت السلام محمدحسین مهرپرور نیز در این جلسه اظهار کرد: مشکل ساخت مسجد در برخی روستاهایی که مسجد ندارند، برطرف شده است.وی افزود: 
برای ساخت مسجد در روستای باغمادی و مغاندر زمین تامین شده و برای ساخت مسجد هر روستا ۳۸۰ متر زمین واگذار شده است.دبیر شورای اقامه نماز 

بویین میاندشت گفت: از مردم و خیرین شهرستان می خواهیم که برای ساخت مسجد مشارکت و همراهی داشته باشند.

فرماندار سمیرم گفت: با اعتبار یک میلیارد تومان 
تجهیزات درمانی مورد نیاز بیمارستان سیدالشهدا 

)ع( توسط بنیاد علوی خریداری و تحویل شد.
اصغر هدایــت در گفت وگو بــا خبرنــگار ایمنا در 
اصفهان اظهار کرد: شاهد تامین بخشی از تجهیزات 
بیمارستان سیدالشهدا )ع( ســمیرم توسط بنیاد 
علوی شهرســتان سمیرم و اســتان هستیم که از 

نیازهای اساسی بیمارستان بوده است .
وی ضمن تشکر و قدردانی از همراهی بنیاد علوی 
افزود: با توجه به ماموریت ها و مسئولیت هایی که 
در راستای مسئولیت های اجتماعی در شهرستان 
ما به عنوان یک شهرســتان محــروم وجود دارد، 

بنیاد علوی در عرصه هــای مختلف کمک می کند 
که در این راســتامی توان به کمک های بهداشتی، 
درمانی، فرهنگی، اشتغال زایی و عمرانی اشاره کرد 

که جای تشکر و قدردانی دارد.
فرماندار ســمیرم عنوان کرد: در راســتای تکمیل 
خدمــات و ماموریت هــای درمانی شهرســتان، 
درمانگاه تخصصی شهرســتان تکمیل شده است 
و انتظار می رود دانشــگاه در تجهیز درمانگاه کمک 
کند و در دهه فجر شاهد افتتاح درمانگاه تخصصی 

شهر باشیم.
هدایت در ادامه گفت: تجهیزات بیمارستان شامل 
 ccu دو دســتگاه کپنوگراف ، شــش تخت ویژه

الکتروکاردیوگــراف ، یک دســتگاه NST و یک 
دستگاه  سانتریفیوژ با اعتباری بالغ بر یک میلیارد 
تومان نیازســنجی و لوازم موردنیــاز خریداری و 

تحویل شد.
وی خاطرنشان کرد: بنیاد علوی شهرستان سمیرم 
تجهیز پنج خانه بهداشت در سطح شهرستان را نیز 

در دستور کار دارد.

فرماندار سمیرم خبر داد:

تجهیز بیمارستان سیدالشهدا )ع( با یک میلیارد تومان اعتبار

عکس: فارس

عکس    خبر   

برگزاری نمایشگاه 
دانش آموزان 
 دچار معلولیت 
در تیران و کرون

نمایشــگاه توانمندی هــای 
دانش آموزان دچار معلولیت 
تیــران و کــرون در محــل 
آموزشگاه فیاض بخش تیران 

دایر شد.

فرماندار تیران و کرون:

حمل و نقل عمومی تیران 
نیازمند سرمایه گذاری بخش 

خصوصی است
فرمانــدار تیــران و کرون گفــت: توســعه و تقویت 
زیرساخت های حمل و نقل عمومی این شهرستان 
نیازمند مشارکت و سرمایه گذاری بخش خصوصی 
و تعاونی هاست.علی محمدی کیا در همایش تجلیل 
از فعالان صنعت حمل و نقل تیران و کرون در سالن 
اجتماعات فرمانــداری این شهرســتان اظهار کرد: 
بالغ بر ســه هزار نفر از مردم تیران و کرون در صنعت 
حمل و نقل بار فعالیت می کنند که تامین معیشــت 
آن ها از رانندگی اســت.وی افــزود: بخش زیادی 
حرفه های شــغلی به دنبال این صنعــت فعالیت 
می کنند که تاثیر ســازنده ای در اقتصــاد خانواده ها 
دارد.فرماندار تیــران و کرون با بیــان اینکه در حوزه 
حمل و نقل بار جایگاه خوبی در منطقه داریم، تصریح 
کرد: حمل و نقل مســافر نیازمند حمایت و توسعه 
است تا خدمات رسانی و تسهیل و رفت وآمدها بهتر 
انجام شــود.محمدی کیا ادامه داد: راه اندازی خط 
تاکسی، اتوبوس واحد و مینی بوس برای روستاها 
به مرکــز شهرســتان و دیگر نقاط اســتان اصفهان 
برای خدمت به جامعه لازم اســت.وی یادآور شد: 
تردد بیرون اســتانی از جمله خط تیران به شهرکرد 
از نیازهای منطقــه به لحاظ موقعیــت جغرافیایی 
محســوب می شــود.فرماندار تیران و کرون با بیان 
اینکــه شــهرداری ها در حمل و نقل درون شــهری 
با مشــارکت بخش خصوصــی اقداماتــی را انجام 
داده اند، گفت: خودروهــای جدید در خطوط داخلی 
فعال شده اند و البته بهسازی این ناوگان نیاز است.

محمدی کیا اذعان داشت: فعال سازی تعاونی های 
حمل و نقل و ایجاد زمینه فعالیت ســرمایه گذاران 
بخش خصوصی می تواند زیرســاخت های حمل و 
نقل را تقویت کند.وی با اشاره به اهمیت جایگاه حمل 
و نقل عمومی و فعالیت رانندگان، اظهار داشت: این 
قشر نیازمند حمایت هســتند تا فعالیت های آنان 

توسعه پیدا کند و زمینه رونق دیگر بخش ها باشد.

تلاش برای مبارزه با سرطان در بیمارستان آیت ا... یثربی کاشان
در بیمارستان آیت ا... یثربی کاشــان، برای مقابله با سرطان تلاش می شود.به گزارش خبرگزاری 
صداوســیما، مرکز اصفهان؛ به گفته رییس بیمارســتان آیت ا...یثربی کاشــان، در واحد توسعه 
تحقیقات بالینی این بیمارســتان، یکی از بزرگ ترین طرح هایی که منجر به کشــف روش نوین 
درمان سرطان شده است، طرح استفاده از اگزوزوم القا کننده آپوپتوز )مرگ سلولی برنامه ریزی 
شده( بدون استفاده از داروی شیمیایی ضد سرطان در نابود کردن سلول های سرطانی است که این 
روش در شرف ثبت پتنت و ابداع روش نوین درمانی سرطان است و بی شک، در آینده راه جدیدی 
برای درمان این بیماری صعب العلاج خواهد بود.مصطفی سروی زاده افزود: طرح دیگری در این 
مرکز تحقیقات در حال اجراســت که با اســتفاده از هوش مصنوعی در تشخیص سرطان سینه به 
پیشرفت حدود ۳۰ درصد رسیده است و در آینده ای نزدیک، این نرم افزار هوشمند به متخصصان 
رادیولوژی کمک خواهد کرد تا در تشخیص سرطان سینه با اســتفاده از ماموگرافی دقت و راحتی 

بیشتری داشته باشند.
 

انهدام باند سارقان خودروهای نیسان در اردستان
باند سارقان خودروهای نیسان در اردستان منهدم شد.فرمانده انتظامی شهرستان اردستان گفت: باند 
سارقان حرفه ای خودرو های نیسان در این شهرستان شناسایی و منهدم شد.سرهنگ مصطفی صادق 
زاده افزود: در اجرای طرح پیشگامان ۳ در شهرســتان اردستان با هماهنگی مقام قضایی و بسیج در 
چندین عملیات کانون های جرم منهدم و سارقان حرفه ای دستگیر شدند.وی گفت: در این طرح یک 
دستگاه خودروی پژو حاوی کالا های ممنوعه توقیف و سه متهم هم دستگیر شدند.وی به انهدام باند 
سارقان خودرو های نیسان که از مرکز کشور به سمت استان های جنوبی منتقل می شد و دستگیری 
سه نفر سارق و کشف خورودی نیسان مسروقه اشــاره کرد و گفت: همچنین باند سارقان سیم و کابل 
برق که از شهرستان های مجاور برای سرقت سیم و کابل به شهرستان اردستان می آمدند منهدم و اموال 
مسروقه توقیف و سه نفر سارق حرفه ای و سابقه دار دستگیر و یک دستگاه خودروی پراید مسروقه 
نیز کشف شد.فرماندهی انتظامی شهرستان اردستان با بیان اینکه یک دستگاه موتورسیکلت قاچاق 
توقیف و یک نفر قاچاق چی دستگیر شده است، افزود: یک دستگاه اتوبوس حامل کالای قاچاق توقیف 
و منجر به کشف البسه و کفش قاچاق شد.صادق زاده به دستگیری دارندگان سلاح غیرمجاز و کشف 
شش قبضه سلاح جنگی غیر مجاز توقیف شده اشاره و خاطرنشان کرد: در این طرح کارگاه تهیه و تولید 
مشروبات الکی منهدم و ۲ نفر تولید کننده دستگیر و مقادیری مشروبات الکی کشف شد.وی به کشف 
دو دستگاه گنج یاب و اجرای طرح پاکسازی در ۲۹ باب از نقاط آلوده اشاره کرد و گفت: ۹۸ نفر معتاد و 
۲۶ نفر خرده فروش مواد مخدر دستگیر و بیش از ۲۰ کیلوگرم مواد مخدر و آلات استعمال و توزین مواد 

مخدر کشف و توقیف شد.
 

باغ های بانوان استان نیازمند بودجه
ارتقای باغ های بانوان در اســتان اصفهان نیازمند بودجه و تامین اعتبار اســت.به گزارش خبرگزاری 
صداوسیما، مرکز اصفهان؛ مدیرکل دفتر امور بانوان و خانواده استانداری اصفهان گفت: استان اصفهان 
دارای ۵۳ باغ بانوان است که برخی نیاز به ساخت و ساز برای بهره برداری دارد، برخی نیاز به تجهیزات 
دارد و برخی نیاز به اعتبار برای نگهداری فضای موجود و اصلاح فضای داخلی دارد.مرضیه استکی افزود: 
باغ های بانوان در راستای افزایش سلامت، نشاط و شادی بانوان و دختران در استان برپاشده و در این 
مجموعه ها باید آن فضایی را که بانوان و دختران نیاز دارند فراهم کنیم.وی گفت: برنامه های فرهنگی، 
ورزشی و سرگرمی باغ های بانوان با توجه به زیست بوم، آداب و رسوم، مسائل و مشکلات هر شهرستان 
برنامه ریزی می شود.ایرج بنائیان، شهردار دستگرد برخوار نیز در این جلسه گفت: باغ های بانوان بهترین 
ظرفیت برای برنامه ریزی صحیح، سالم و دائمی برای بانوان در فضای آرام و امن است که به حمایت 

و تامین اعتبار نیاز دارد.

خبر روز

رییس اداره تعزیرات حکومتی 
اردستان:

 شهروندان تخلفات صنفی 
را گزارش دهند

رییــس اداره تعزیرات حکومتی شهرســتان 
اردســتان گفت: از مردم می خواهیم نســبت 
به تخلفات صورت گرفته در اصناف بی تفاوت 
نباشند و اگر موردی را مشاهده کردند، گزارش 
بدهند.امید سلامی در گفت وگو با ایسنا، اظهار 
کرد: طرح نظارتی شب یلدا انجام شد ولی آن  
موضوعی که مورد تاکیــد تعزیرات حکومتی 
اســت مردم شهرستان اردســتان مطالبه گر 
آن نیســتند و این موضوع ایجاد مشکل کرده 
اســت. از مردم می خواهیم دربــاره تخلفات 
صورت گرفته در اصناف بی تفاوت نباشــند و 
اگر موردی را مشــاهده کردند، گزارش دهند.
وی با بیان اینکه عدم درج قیمت و نداشــتن 
فاکتورهای خرید بیشــترین تخلفات اصناف 
است، افزود: دستگاه های متولی، بازرسی های 
خود را انجام می دهند، ولــی گزارش تخلفی 
به تعزیرات حکومتی اعلام نمی شود. در بین 
اصناف تخلفات زیادی را شــاهد هســتیم، 
ولی اینکه برخی از دستگاه ها اعلام نمی کنند 
خیلی عجیــب اســت.رییس اداره تعزیرات 
حکومتی شهرستان اردستان با تاکید بر کیفیت 
و خلاقیت بازرســی ها، تصریح کــرد: هر چه 
تعداد بازرســی ها افزایش یابد، اثرگذاری آن 
کاهش می یابد بنابراین تعداد بازرسی ها مهم 
نیســت، بلکه باید کیفیت آنها افزایش یابد تا 
تاثیر خود را نشــان دهد.ســلامی به اجرایی 
شــدن طرح خالص فروشــی انواع شیرینی 
توسط قنادی های شهرستان اشاره کرد و گفت: 
با توجه به اصلاح قیمت ها و لحاظ کردن هزینه 
بسته بندی در قیمت تمام شده انواع شیرینی، 
واحدهای قنادی موظف به کسر وزن جعبه در 
هنگام فروش شــیرینی به مشتری هستند.
وی با اشاره به طرح تشدید نظارت و بازرسی بر 
بازار اقلام پرمصرف شب یلدا، گفت: از اواسط 
آذرماه تاکنون ۳۰ پرونده تخلف از دستگاه های 
دامپزشکی، شــبکه بهداشت، صنعت، معدن 
و تجارت به اداره تعزیرات حکومتی اردستان 
ارسال شده که همگی آنها رسیدگی شده است.

با مسئولان 
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قطعه دوم پازل صرفه جویی با جریمه پرمصرف ها؛

نبرد شدید »سرما« و »گاز«!
جریمه مشترکان پرمصرف گاز که با هدف اصلاح الگوی  ناهید شفیعی
مصرف و صرفه جویی در مصــرف انرژی از نیمه آذر در 
دســتور کار قرار گرفت، دومین قطعه اجرایی از پازلی است که برای مهار مصرف گاز 
طبیعی در بخش خانگی باید در دستور کار قرار گیرد.به گزارش خبرگزاری ایمنا، ایران 
دومین تولیدکننده و سومین مصرف کننده گاز جهان به شمار می آید که بخش خانگی 
بزرگ تریــن مصرف کننده این انرژی اســت زیرا بر اســاس داده هــای مدیریت 
دیسپچینگ شرکت ملی گاز، سال گذشته حدود ۲۴۲ میلیارد متر مکعب گاز طبیعی 
مصرف شد که حدود ۱۲۳ میلیارد مترمکعب از آن مربوط به مصارف بخش خانگی، 
تجاری و صنایع غیرعمده است.بر این اساس بیش از ۵۰ درصد مصرف گاز طبیعی در 
بخش های خانگی، تجاری و صنایع غیرعمده بوده که در میان این سه گروه، بخش 

خانگی به دلیل جامعه آماری بالا، بیشترین مصرف را دارد.

جهش سه برابری مصرف در ماه های سرد
میزان مصرف گاز طبیعی بخش خانگی در چهار ماه ســرد ســال به بیش از سه برابر 
مصرف گاز طبیعی در هشت ماهه نخست سال افزایش می یابد که از مهم ترین دلایل آن 
می توان به رعایت نکردن اصول مباحث ۱۹ مقررات ملی ساختمان، استفاده از تجهیزات 
گرمایشی غیراستاندارد، رعایت نشدن دمای آسایش در منازل و... اشاره کرد.با توجه 
به این که مصرف گاز طبیعی در بخش خانگی اثر زیادی بر تولید ناخالص داخلی ندارد، 
مجلس و دولت تصمیم گرفت در گام نخســت با اجرای سیاست های غیرقیمتی و 
سپس دقیق کردن تعرفه گذاری پلکانی به بهینه سازی مصرف گاز در این بخش بپردازد.

فاز دوم تعرفه گذاری پلکانی مشترکان پرمصرف
کارشناســان راهکارهای ابتدایی کاهش مصرف گاز طبیعی در بخش های خانگی و 
تجاری را جایگزینی و نصب بخاری های راندمان بــالا، تعویض و نصب پنجره های 
دوجداره، جایگزینی و نصب آبگرمکن های گازسوز با رده برچسب انرژی بالا، جایگزینی 
بویلرهای راندمان بالا در موتورخانه ها، توســعه کاربرد انرژی های تجدیدپذیر مانند 
استفاده از آبگرمکن های خورشیدی در ساختمان ها، بهینه سازی تجهیزات گرمایشی 
و موتورخانه های موجود و پاداش مشترکان کاهنده مصرف نسبت به سال گذشته را 
پیشنهاد می کنند، اما از آنجا که بهینه سازی مصرف برای کاهش شدت استفاده از حد 
انرژی در بخش خانگی که پیامدهای منفی مانند ناترازی انرژی، کاهش درآمدهای 
ایران ناشی از قطعی گاز بخش مولد یا کاهش صادرات گاز، ضرورتی انکارنشدنی است، 
ابلاغ گازبهای جدید نشــان از اجرای دوباره فاز دوم تعرفه گذاری پلکانی مشترکان 
پرمصرف داشــت که با هدف ارتقای مصرف بهینه در بیــن خانوارهای کم مصرف و 
خوش مصرف )بیش از ۹۰ درصد مشترکان بخش خانگی( طراحی و اجرا شده است.

قیمت ثابت تعرفه کم مصرف ها
به گفته مســلم رحمانی، مدیر هماهنگی امور گازرسانی شرکت ملی گاز ایران از سال 

گذشته بر اســاس قانون بودجه و مصوبات دولت و پس از ارزیابی الگوی مصرف در 
اقلیم های مختلف کشور، تعرفه گاز بر اساس مصرف پلکانی لحاظ و مبنای کم مصرفی 
در ســه پلکان اول در نظر گرفته شــد.وی با تاکیــد بر ثابت ماندن قیمــت در تعرفه 
کم مصرف ها می افزاید: حتی هزینه گاز مشترکان تحت پوشش نهادهای حمایتی که 
در محدوده تعیینی مصرف کرده بودند رایگان محاســبه شد و منابع آن از محل مازاد 
پرداخت پرمصرف ها که در پلکان ۱۱ تا ۱۲ قرار داشتند، تامین شد.مدیر هماهنگی امور 
گازرسانی شرکت ملی گاز ایران با اشــاره به تعیین سقف مصرف برای هر یک از پنج 
اقلیم کشور خاطرنشان می کند: در آیین نامه جدید، پاداش خوش مصرفی برای بخش 
خانگی و بخش های غیرخانگی از جمله صنایع و مشترکان عمده در نظر گرفته شده 
اســت.وی درباره جریمه پرمصرفی اظهار می کند: این جریمه همان پلکان های ۱۱ و 
۱۲ خواهد بود که تعرفه های نهایی از آن ها دریافت می شود. در سه پلکان اول الگوی 
مصرف، مشترکان کم مصرف قرار دارند، پلکان های بعدی به ترتیب مصرف متوسط، 
پرمصرف و بسیار پرمصرف خواهند بود که برای بسیار پرمصرف ها، قیمت ۶ هزار تومان 
به ازای هر مترمکعب ســال جاری اجرایی می شود.رحمانی با اشاره به در نظر گرفتن 
پاداش صرفه جویی برای مشــترکان در مصوبه جدید می گوید: اگر مشترکان در بازه 
زمانی شانزدهم آذر تا پانزدهم اسفند، بین ۱۰ تا ۳۵ درصد نسبت به دوره مشابه در سال 
قبل صرفه جویی کنند، نه تنها هزینه ای پرداخت نخواهند کرد، بلکه مبلغی نیز به عنوان 
پاداش صرفه جویی دریافت می کنند.وی از رعایت الگوی مصرف در نزدیک به ۷۰ درصد 
مشترکان خبر می دهد و یادآور می شود: تعداد مشترکان بسیار پرمصرف که بیش از 

سه برابر الگوی مصرف، گاز مصرف می کنند، به کمتر از ۱.۳ درصد مشترکان می رسد.

آغاز طرح از نیمه آذر
افزایش پلکانی قیمت گاز مشترکان پرمصرف از شانزدهم آذر سال جاری طبق قانون 
و مصوبه دولت اجرا می شود؛ جواد اوجی، وزیر نفت با اعلام این خبر می گوید: به ازای 
هر یک درصد کاهش مصرف در مقایسه با مدت مشابه پارسال، هر مشترک ۳ درصد 
تخفیف دریافت می کند و اگر یک مشــترک، ۳۰ درصد کاهش مصرف در مقایسه با 
پارسال داشته باشد، تعرفه گاز او صفر می شــود.وی، مصرف کنندگان خارج از الگو را 
شــامل خانه های با متراژ بالا و مجتمع های دارای استخر و جکوزی معرفی می کند و 
ادامه می دهد: این مشترکان روزانه معادل مصرف یک ماه مشترکان عادی، گاز مصرف 
می کنند که برای این دسته از مشــترکان جرائمی در نظر گرفته شده است.وزیر نفت 
از مصرف بیــش از ۶۰۰ میلیون متر مکعب گاز در بخش خانگی کشــور خبر می دهد و 
می گوید: مشترکان می توانند با رعایت شیوه های الگوی مصرف از جمله پوشیدن لباس 
گرم، خاموش کردن وسایل هنگام خروج از منزل، بهینه سازی سیستم موتورخانه های 

مجتمع های مسکونی و کم کردن دمای محیط کار مصرف را تا ۳۰ درصد کاهش دهند.

نواقص و مشکلات تعرفه گذاری پلکانی گاز
حسین علی حاجی دلیگانی، عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شورای اسلامی 

در گفت وگو با خبرنگار ایمنا درباره تاثیر اجرای طرح تعرفه گذاری پلکانی گاز خانگی 
برای کنترل مصرف گاز اظهار می کند: اصل اجرای طرح تعرفه گذاری پلکانی گاز خانگی 
برای مشترکان پرمصرف اقدامی درســت است.وی می افزاید: درست نیست کسی 
بخواهد با استفاده از گاز یارانه ای آب استخر خود را گرم کند، این مشترکان باید هزینه 
مصرف خود را بپردازند همچنین مشــترکانی که خانه و ویلای ۵۰۰ متر مربعی را با 

استفاده از گاز گرم می کنند باید هزینه بیشتری بابت مصرف خود بپردازند.
حاجی دلیگانی با اشاره به مشکلات و نواقص اجرای طرح تعرفه گذاری پلکانی گاز 
خانگی در سال گذشته می گوید: شرکت ملی گاز سال گذشته در تعیین سقف مصرف 
و تعیین هزینه گاز مصرفی به خوبی عمل نکرد.وی توضیح می دهد: سال گذشته حد 
نصاب پلکان های یک تا چهار را کاهش دادند و قبض های بالا برای این دهک ها صادر 
کردند، به همین دلیل هنوز هم شاهد آثار مخرب صدور این قبض های گاز بالا هستیم.

همه چیز بر اساس عدالت باشد
عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس بروز مشکلات اجرای این طرح را موجب 
تلخ شدن ذائقه مردم می داند و خاطرنشان می کند: بعضی دستگاه ها همچون شرکت 
ملی گاز در اجرای این حکم کلی رعایت انصاف و عدالت را نداشتند، در حالی که باید در 
اجرای طرح تعرفه گذاری پلکانی همه چیز بر اساس عدالت باشد و بعد تعداد اعضای 
خانوار، دهک خانوار، استان محل سکونت مردم و سردسیری و گرمسیری بودن آن 
نیز باید در تعیین هزینه قبوض گاز در نظر شود.حاجی دلیگانی ادامه می دهد: شرکت 
گاز اصفهان در ابتکاری، هزینه اصلاح سامانه های گازسوز که مصارف خارج از قاعده 
داشتند را تقبل کرده و با سرمایه گذاری خود این وسایل را اصلاح کرده است که این 
اقدام در جهت کاهش مصرف گاز بوده است.وی با انتقاد از اینکه مشترکان پرمصرف به 
دلیل دریافت انرژی به قیمت یارانه ای، هیچ حد مصرفی برای خود تعریف نمی کنند، 
می گوید: این بخش با بیشترین اتلاف، همچنین مصرف انرژی روبه رو و شدت رشد 
مصرف در بین مشــترکان پرمصرف با قیمت گاز پایین بسیار بالاست. اجرای طرح 
تعرفه گذاری پلکانی پرمصرف ها یــک اقدام مهم در زمینه اصلاح رفتار مشــترکان 

پرمصرف با اعمال شوک قیمتی برای مصارف بالاتر از الگوی بهینه مصرف است.

مصرف ۷۰ درصدی بخش خانگی
حمیدرضا صالحی، نایب رییس کمیسیون انرژی اتاق بازرگانی ایران نیز در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا درباره اجرای تعرفه گذاری پلکانی گاز که از سال گذشته برای کنترل مصرف غیربهینه 
برخی گروه های جامعه اجرایی شده اســت، اظهار می کند: باید بپذیریم که میزان مصرف 
انرژی ما در بخش خانگی بسیار زیاد است و اکنون ۷۰ درصد انرژی فصل زمستان را بخش 
خانگی مصرف می کند.وی با اشــاره به افزایش ناترازی گاز در زمستان به دلیل مصرف بالا 
می گوید: این موضوع تا جایی ادامه می یابد که مجبور می شویم گاز بخش مولد و تولیدکننده 
را قطع کنیم و گاز را به بخش غیرمولد بدهیم. ایجاد ثروت عمومی و ایجاد ارزش افزوده در 
بخش صنایع و نیروگاه های ما رخ می دهد، اما ما تولید را در این بخش خدشه دار می کنیم.

قطع گاز تولید و مصرف بدون نظارت
نایب رییس کمیسیون انرژی اتاق بازرگانی ایران تصریح می کند: گاز مصرفی بخش 
تولید، صادرات، واردات و صنایع پایین دستی که با تولید صنایع در ارتباط هستند قطع 
می شود تا انرژی به مصارف خانگی اختصاص پیدا کند، بدون اینکه هیچ نظارتی هم 
بر مصرف آن ها داشته باشیم.صالحی با تاکید بر لزوم اجرای طرح های مختلف در 
زمینه بهینه مصرف کردن گاز می گوید: یکی از این سیاست ها که از سال قبل اجرا شده 
، تعرفه گذاری پلکانی گاز خانگی است که برای مشترکانی که زیر الگوی مصرف از گاز 

استفاده می کنند تخفیف در نظر گرفته می شود.

مصرف بالا در گروه های مرفه و پردرآمد
نایب رییس کمیســیون انرژی اتاق بازرگانی ایران توضیح می دهد: در تعرفه گذاری 
پلکانی گاز سقف های مشخصی برای مصرف افراد تعیین می شود که این تعیین سقف 
مصرف بسته به تعداد خانوار، استان محل ســکونت، سردسیری و گرمسیری بودن 
استان است.وی با اشــاره به بالا رفتن میزان قبوض گاز برای مشترکینی که مصارف 
بالا دارند، یادآور می شــود: بر اســاس گزارش ها این مصرف بالا به طور عمده متعلق 
به گروه های مرفه و پردرآمد جامعه اســت.صالحی اجرای این طرح را نیازمند زمان 
می داند و می گوید: طرح تعرفه گذاری پلکانی باید به صورت تدریجی لحاظ و اجرایی 
شود، البته از سال پیش مرحله اول تعرفه گذاری آغاز و به مردم اعلام شد، سال جاری 
نیز باید مرحله دوم تعرفه گذاری پلکانی برای مشترکان بسیار پرمصرف انجام شود.
وی با تاکید بر لزوم شناور شدن قیمت گاز ، می افزاید: با توجه به نوسان قیمت انرژی 
باید قیمت گاز مصرفی زمستان با تابستان متفاوت باشد.نایب رییس کمیسیون انرژی 
اتاق بازرگانی ایران ایران را دومین کشور دارای منابع گاز دنیا توصیف می کند و می گوید: 
در زمینه تولید و ایجاد پتانسیل در این حوزه باید گام های بزرگ تری برداریم و به یک 
بازیگر مهم در عرصه گاز تبدیل شویم و به کشورهای دنیا گاز صادر کرده و به هاب انرژی 

منطقه تبدیل شویم.

فرهنگ نهادینه شده اسراف
کارشناس انرژی، اسراف در مصرف گاز را نهادینه شده در فرهنگ عمومی می داند و 
ادامه می دهد: این در حالی اســت که در دنیا قیمت گاز و برق شانه به شانه یکدیگر 
پیش می رود و قیمت آن ها به گونه ای تنظیم می شود که مشترکان خانگی از یکی از 
آنها به عنوان مثال در اجاق خوراک پزی یا مصارف دیگر استفاده کنند و تفاوت چندانی 

با یکدیگر ندارد.

نحوه مدیریت بازار 
انحصاری خودرو 

تغییر نمی کند
سخنگوی شــورای رقابت گفت: 
هیچ تغییــری در نحوه مدیریت 
بازار انحصــاری خــودرو اتفاق 

نخواهد افتاد.

عکس خبر

رییس اتحادیه فروشندگان گوشت سفید استان 
اصفهان گفــت: قیمت مرغ ،ابــه ۹۳ هزار و پانصد 
تومان رســیده که در مقایســه با دیگر اســتان ها 

ارزان تر است.
محمد علی فروغی در گفت وگو بــا خبرنگار ایمنا، 
اظهار کرد: تا چند روز گذشــته مرغ با نرخ تقریبی 
۸۸ هزار تومانی عرضه می شد، اما به دلیل گران تر 
بودن در شــهرها و اســتان های دیگر، مرغداران 
تولیدات خود را به خارج از استان صادر می کردند.

وی ادامه داد: اکنون نیز با نرخ تعیین شده قیمت 
مرغ همچنان ارزان تر اســت و مرغــداران ترجیح 

می دهند مرغ به خارج از استان عرضه کنند.
رییس اتحادیه فروشندگان گوشت سفید استان 

اصفهان افزود: به علت صادرات مرغ به استان های 
دیگر تا حدودی با کمبود آن مواجه شده ایم، در غیر 
این صورت مرغ تولیــدی در اصفهان، برای تامین 

نیاز استان کافی است.
فروغی در پاســخ به این پرسش که آیا فرارسیدن 
یلدا موجــب افزایش تقاضا و ایجاد کمبود شــده 
اســت، گفت: شــرایط فعلی ارتباطی با این ایام 
ندارد و تولید به اندازه کافی انجام می شــود، فقط 
به دلیل آنکه تصمیم بر آن شــده کــه نرخ مرغ در 
اصفهان پایین تر از دیگر استان ها باشد، مرغدار هم 
محصول خود را به مناطق دیگر عرضه کرده و از این 
رو اصفهان با مشکل کمبود مرغ مواج شده است.

وی در ارتباط با تامین مرغ برای شب عید بیان کرد: 

برای آنکه در تامین مرغ مشــکلی ایجاد نشود از 
برج ۱۰ سالن های جوجه ریزی تخلیه و برای نوروز 

جوجه ریزی انجام می شود.
رییس اتحادیه فروشندگان گوشت سفید استان 
اصفهان گفت: قیمــت مرغ به ۹۳ هــزار و پانصد 
تومان رســیده که در مقایســه با دیگر اســتان ها 

ارزان تر است.

یک فعال صنفی مطرح کرد:

مرغ در اصفهان ارزان تر از استان های دیگر است 

خبر  روز 

اصفهان دارای رتبه برتر کشور در تولید قارچ خوراکی
مدیر امور باغبانی سازمان جهاد کشاورزی اصفهان گفت: استان اصفهان با بیش از ۷۰ واحد صنعتی و 
تولید سالانه ۱۵ هزار تن قارچ، از استان های برتر کشور در تولید این محصول به شمار می رود.احمدرضا 
رییس زاده، مدیر امور باغبانی سازمان جهاد کشاورزی اصفهان در گفت وگو با خبرنگار فارس در اصفهان 
در خصوص تولید قارچ خوراکی در استان اظهار کرد: استان اصفهان با بیش از ۷۰ واحد صنعتی و تولید 
بالغ بر ۱۵ هزار تن قارچ به صورت سالیانه، از استان های برتر کشور در تولید این محصول به شمار می رود.
وی با بیان اینکه استان اصفهان رتبه سوم کشــور در تولید قارچ خوراکی را داراست، گفت: تولید قارچ 
خوراکی با توجه به اینکه در فضای بسته و مدیریت پذیری انجام می شود، باعث افزایش تولید در واحد 
سطح، اشتغال زایی بالا، تولید در تمام فصول سال و گردش سرمایه با توجیه اقتصادی قابل قبول است.

رییس زاده گفت: تولید قارچ خوراکی به سرمایه گذاری بالا، تخصص و مدیریت منسجم برای تولید 
مستمر و اقتصادی نیاز دارد، سازمان جهاد کشــاورزی نیز در طول سال های اخیر در راستای کمک به 
تولیدکنندگان تلاش کرده با حمایت های فنی و اعتباری به افزایش عملکرد و تولید باکیفیت تر قارچ 

خوراکی در سطح استان کمک کند.
 

آغاز توزیع حدود ۵۰۰ تن برنج هندی و تایلندی به قیمت دولتی
مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان گفت: حدود ۵۰۰ تن برنج وارداتی هندی و تایلندی به 
قیمت دولتی با هدف تنظیم بازار از طریق کاســبان امین، فروشگاه های زنجیره ای و دیگر تعاونی ها 
در حال توزیع است.به گزارش خبرگزاری ایمنا، محسن ضیایی اظهار کرد: حدود ۵۰۰ تن برنج وارداتی 
هندی و تایلندی به قیمت دولتی با هدف تنظیم بازار از طریق کاسبان امین، فروشگاه های زنجیره ای و 
دیگر تعاونی ها در حال توزیع است.وی افزود: همچنین حدود ۶۵۰ تن شکر سفید تصفیه شده به قیمت 
دولتی در اختیار خانوارها و در حمایت از اصناف تولیدی انواع گز و شیرینی در اختیار توزیع کنندگان قرار 
می گیرد.مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان گفت: دولت برای حمایت از مصرف کنندگان 
نهایی و تولیدکنندگان اصناف کوچک از جمله انواع گز و شیرینی، بیسکویت، کیک و کلوچه در مجموع 

هزار و ۱۵۰ تن انواع برنج وارداتی و شکر بین مشمولان این طرح توزیع می کند.
 

وزارت نیرو:

حجم سد زاینده رود به ۲۸۳ میلیون متر مکعب رسید
به گزارش خبرنگار ایمنا، بر اساس آخرین آمار اعلام شده از سوی دفتر مطالعات پایه منابع آب، از ابتدای 
سال آبی تا بیست وچهارم آذر، ارتفاع کل ریزش های جوی کشور معادل ۴۱.۱ میلی متر بوده است. این 
مقدار بارندگی نسبت به میانگین دوره های مشــابه درازمدت )۵۵.۳ میلی متر( ۲۶ درصد کاهش و 
نسبت به دوره مشابه سال آبی گذشته )۳۸.۱ میلی متر( ۸ درصد افزایش را نشان می دهد.میزان کل 
خروجی سدهای کشور در بازه زمانی ابتدای سال آبی تا بیست وپنجم آذر، ۵.۹۵ میلیارد متر مکعب 
بوده و نسبت به سال گذشته ۲۲ درصد افزایش داشته است. در مدت زمان مشابه سال گذشته، میزان 
کل خروجی سدهای کشور ۴.۸۸ میلیارد متر مکعب بوده است.میزان کل ورودی آب به سدهای کشور 
۸ درصد افزایش داشته و در این بازه زمانی ۴.۰۹ میلیارد مترمکعب است؛ همچنین حجم کنونی آب 
موجود در مخازن ۱۹.۸۴ میلیارد متر مکعب بوده که نسبت به حجم ۱۸.۰۵ میلیارد مترمکعبی سال 
گذشته، ۱۰ درصد افزایش داشته است. با توجه به اینکه ظرفیت کل مخازن سدها ۶۰ میلیارد متر مکعب 
است، اکنون پرشدگی سدها به ۴۰ درصد رسیده است.در خوزستان که پرآب ترین جلگه کشور است 
نیز »زنجیره کارون« بیش از هفت هزار و ۵۵۶ میلیون متر مکعب، »سد دز« ۹۹۵ میلیون متر مکعب، 
»سد کرخه« بیش از هزار و ۵۲۱ میلیون متر مکعب، »سد جره« ۱۱۸ و »سد مارون« ۳۹۰ میلیون متر 
مکعب آب دارد که در این بین بیشترین افزایش حجم مربوط به »سد کرخه« است که نسبت به سال 
گذشته ۱۵۱ درصد افزایش را ثبت کرده است.حجم آب پشت سد زاینده رود به ۲۸۳ میلیون مترمکعب 
رسیده که برابر ۲۳ درصد از حجم سد بوده و نسبت به سال گذشته ۸۷ درصد افزایش را ثبت کرده است.

کافه اقتصاد

بازدید از بنا برای صدور پروانه 
ساخت به دفاتر پیشخوان 

اصفهان واگذار شد
قائم مقام شهرســازی الکترونیک شهرداری 
اصفهان گفت: در راستای تسریع در پاسخ دهی 
به شــهروندان بازدید در فرآیند صدور پروانه 
احداث بنا از سیکل وظایف شهرداری خارج و 

به دفاتر منتخب پیشخوان واگذار شد.
به گزارش خبرگزاری فارس از اصفهان، عباس 
افرادی، قائــم مقام شهرســازی الکترونیک 
شــهرداری اصفهان اظهار داشــت: با توجه به 
اهتمام معاونــت شهرســازی و معماری در 
راستای تسریع در پاسخ دهی به شهروندان و 
تکریم آنها بازدید فرآینــد پروانه احداث بنا به 
دفاتر منتخب پیشخوان واگذار شد.وی با بیان 
اینکه کار بسیار بزرگی از طرف شهرداری به دفاتر 
پیشخوان سپرده می شود، خاطرنشان کرد: این 
بازدیدها که از سیکل وظایف شهرداری خارج 
می شود، اتفاق مهم و بزرگی است که باعث کوتاه 
تر شدن مدت انتظار زمان بازدید درخواست ها 
شده است.افرادی تصریح کرد: اقداماتی که در 
سامانه انجام می شود برون سپاری را آسان تر 
می کند و این اقدام نوینی است که با مقاومت 
زیادی روبه رو است، اما مصمم هستیم که به 
نحو احسن انجام شود.قائم مقام شهرسازی 
الکترونیک شــهرداری اصفهان ادامه داد: در 
این فرآیند درخواست ثبت شده به جای ارجاع 
به کارشــناس بازدید منطقه به کارشناســان 
بازدید دفاتــر منتخب پیشــخوان ارجاع داده 
می شــود و ایشــان از محل پــلاک بازدید به 
عمل می آورند و نیازی بــه مراجعه حضوری 
شهروندان به شــهرداری های مناطق نیست و 
شهروند می تواند با استفاده از امکانات قرار داده 
شده در سامانه هوشمند توسعه شهری اصنو، 
کارت گذربندی الکترونیکی و درخواست های 
ثبت شده خود را پیگیری و مشاهده کند.وی 
گفت: در راســتای واگذاری ایــن خدمت به 
کارشناسان بازدید دفاتر پیشخوان، در چندین 
مرحلــه آموزش های لازم به صــورت تئوری و 
کارگاهی به کارشناسان ارائه شده تا بتوانند به 
بهترین نحو ارائه خدمات داده و در تســریع و 

پاسخ دهی به ارباب رجوع کمک شایانی کند.

همه مکانیزم های اتحادیه فناوری اطلاعات و ارتباطات اصفهان آنلاین است
رییس اتحادیه فناوری اطلاعات و ارتباطات اصفهان گفت: در این اتحادیه پرداخت حق عضویت، اخذ جواز کســب، ثبت تداخلات صنفی و همه مکانیزم های اتحادیه به صورت 
آنلاین و غیر حضوری انجام می شود.مصطفی سلیمان نژاد در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: اولین سایت آموزشی اتحادیه های صنفی برای آموزش اعضای اتحادیه و ارائه 
همه خدمات از طریق سایت اتحادیه فناوری اطلاعات و ارتباطات اصفهان در حال انجام اســت.وی افزود: در این سایت بخشنامه ها و اطلاعیه ها فقط به صورت الکترونیکی در 
راستای حفظ محیط زیست و paperless کردن اتحادیه صادر می شود.رییس اتحادیه فناوری اطلاعات و ارتباطات اصفهان گفت: در این اتحادیه پرداخت حق عضویت، اخذ جواز 
کسب، ثبت تداخلات صنفی و همه مکانیزم های اتحادیه به صورت آنلاین و غیر حضوری انجام می شود.سلمیان نژاد اضافه کرد: علاوه بر این ثبت شکایات به صورت آنلاین و همه 
مراحل به صورت غیر حضوری است همچنین همه دوره های آموزشی از طریق سامانه آموزش مجازی نخبگان برگزار می شود.وی در ادامه گفت: جایزه هیئت داوران جشنواره ملی 
فناوری ایران -ربع رشیدی- در بخش اتحادیه صنفی حامی فن آوری به پاس فعالیت ارزشمند و ارائه راهکارهای نوآورنده در بستر سازی فن آوری و کسب و کار به اتحادیه فن آوری 
اطلاعات و ارتباطات اصفهان تعلق گرفت.رییس اتحادیه فناوری اطلاعات و ارتباطات اصفهان گفت: جایزه ملی فناوری ربع رشیدی یکی از بزرگ ترین و معتبرترین جوایز در حوزه 
فناوری و نوآوری در ایران است. این جایزه با همکاری منطقه آزاد ربع رشیدی و توسط وزارت صنعت، معدن و تجارت ایران به افراد و شرکت هایی که در حوزه های مختلف فناوری 

و نوآوری به عنوان پیشرو و نمونه ساز فعالیت می کنند، اهدا می شود.

تعدیل می یابد.
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 در همایش پژوهش های باستان شناسی سد »کانی سیب« مطرح شد؛

نگذاریم میراث  فرهنگی این سرزمین غرق شود

رییس پژوهشگاه میراث  فرهنگی و گردشگری با این هشدار که ساخت سد 
بیش از ۵۰ درصد میراث  فرهنگی این سرزمین را در تهدید قرار داده است، 

گفت: نگذاریم میراث  فرهنگی این سرزمین غرق شود.
به گــزارش ایســنا، مصطفــی ده پهلــوان در همایــش »پژوهش های 
باستان شناسی سد کانی ســیب حوضه رودخانه زاب کوچک، شمال غرب 
ایران« که به مناســبت هفته پژوهش و فناوری و به همت پژوهشــکده 
باستان شناسی پژوهشگاه میراث  فرهنگی و گردشگری و شرکت توسعه 
منابع آب و نیروی ایران به مدت دو روز برپا شده است، در اظهاراتی صریح، 
سد و سدسازی را از موضوعات پرچالش حوزه باستان شناسی کشور دانست 
و گفت: برای اینکه نگذاریم میراث  فرهنگی این سرزمین غرق شود و یا به 
سلاخی گرفته شود، طرح های پژوهشی در سال های گذشته انجام شده که 
می توان در موضوع سدسازی اجرا کرد.این باستان شناس بیان کرد:همانطور 
که می دانید بشر جایی را برای ســکونت برگزید که دسترسی به منابع آب 
برایش راحت تر باشــد. تراکم محوطه های باستانی پیشاتاریخی، تاریخی 
و دوران اسلامی در جاهایی در کنار همین شاخ آبه های موجود در فرادست 
خوزستان و بخش های مختلف ایران است و مکانی که برای احداث سد در 
نظر گرفته می شود دقیقا در همین محل هاست و این یعنی بخشی که معادل 
بیش از ۵۰ درصد میراث  فرهنگی این سرزمین است، مورد تهدید قرار گرفته، 
می گیرد و خواهد گرفت.رییس پژوهشــگاه میراث فرهنگی و گردشگری 
گفت: شش ماه پیش که به پژوهشــگاه آمدم دوستان از دغدغه های این 
حوزه صحبت می کردند و با ذهنیت من از موضوع »سیمره« که نقل محافل 
بود، این پرســش را داشتم که مگر می شود در ســرزمینی که ما در آن و در 
صلح به سر می بریم، محوطه هایی را ببینیم که در حال از بین رفتن هستند و 
باستان شناسان و حفاظتگران تا کمر زیر آب هستند و گچ بری ساسانی از آب 
بیرون می آورند. مگر ما فرزندان یک سرزمین نیستیم؟ آیا باید اسم این را 

ناهماهنگی یا نبود دغدغه در این حوزه بگذاریم؟

خاک برای ما امانت دار بهتری است
این باستان شناس ادامه داد: دغدغه همکاران مان در شرکت توسعه منابع 
آب و نیروی ایران، اگر بیشتر از ما نباشد، کمتر نیست. سالیان سال است که 
در جلسه های مختلف همکاری و همفکری داشته ایم. در آخرین جلسه ای 
که با حضور ۱۸ مجری سد و همکارانم در پژوهشگاه تشکیل شد، موضوعاتی 

بررسی شد و دیدیم که برخی از مشکلات شاید بیشتر از جانب پژوهشگاه 
بوده است که نتوانســته ایم به موقع موضوعات را مدیریت کنیم. مهندس 
رهبری به درستی به موضوع زمان اشاره کرد که حلقه گمشده است. اگر ما در 

زمان مناسب به پروژه ها ورود نکنیم، فایده ای ندارد.
رییس پژوهشگاه میراث  فرهنگی و گردشــگری خطاب به معاون فنی و 
پژوهش های شرکت توسعه منابع آب و نیروی ایران گفت: درخواستی که ما 
داریم این است که در زمان شناخت پروژه، ما را صدا بزنید که ما ورود و بررسی 
کنیم و میزان تهدیدات را شناسایی و درک کنیم. پروژه ها  باید بررسی و در 
زمان درست اجرا شوند. در برخی از موارد در اجرای پروژه ها کوتاهی از ما یا از 
شما بوده است، که تقصیر را گردن هم انداختیم، ولی در آن جلسه بسیاری از 
مشکلات ما حل شد. گفت وگوی فرزندان این سرزمین و رسیدن به گفتمان 

درست با یک زبان مشترک می تواند این معضل را حل کند.
وی بیان کرد: توسعه پایدار به ما می گوید که می توانیم توسعه یابیم، ولی نه به 
قیمتی که محوطه های تاریخی را نابود کنیم. باید بتوانیم آنها را مورد بررسی 
قرار دهیم، کاوش کنیم و نتایج را منتشر کنیم. موضوع سد مانند یک غده 
سرطانی است که یک تیم پزشکی از تخصص های مختلف باید به آن ورود 
کنند. در پروژه سدسازی هم مانند این است که شما بخواهید یک عضوی از 
بدن را جراحی کنید و پیش از آن جراحی باید بیمار حتی مورد روانشناسی 
قرار گیرد. اینکه مردم و جامعه محلی نگاه شــان به این موضوع چیست؟ 
شرایط زیست  محیطی چه خواهد شد و مسائل از این دست که طی بازدید از 
سد خرسان ۳ بررسی شد.ده پهلوان افزود: بسیاری از پروژه ها با اعتبار مالی 
معین در زمان مورد نظر تعیین شدند، ولی چون پروژه به موقع انجام نشد، 
اعتبار مالی در نظر گرفته شده دیگر کفاف نداد. این ها غفلت هایی است که 
ما در پروژه های سد داشتیم و در رفع آنها تلاش می کنیم. باید تلاش کنیم 
پروژه های نیمه تمام را زودتر به انجام برسانیم؛ زیرا آنچه در این میان سلاخی 
می شود میراث  فرهنگی کشور است که اگر به درستی به داد آن نرسیم آسیب 
می بیند.رییس پژوهشگاه میراث فرهنگی و گردشگری اظهار کرد: درباره 
مدیریت زمان و دغدغه ای که وجود دارد، دستورالعمل پیوست های تاریخی 
ـ فرهنگی به کوشش همکاران پژوهشگاه تدوین و توسط دکتر علی دارابی ـ 
قائم مقام وزیر و معاون میراث فرهنگی کشور ـ ابلاغ شده است. شیوه نامه 
و فرآیند این موضوع در پژوهشگاه  تدوین شــده است تا بتوانیم در قالب 
ساختاری مشخص، موضوعات سد را جای داده و با یک چهارچوب خاص 

کار را آغاز کرده و به پایان برسانیم.
ده پهلوان همچنین بیان کرد: تمام همکاران فرهنگ دوست در پژوهشگاه 
میراث  فرهنگی و گردشگری و شرکت توسعه منابع آب و نیروی ایران رضایت 
نمی دهیم که میراث  فرهنگی مان آسیب ببیند، ولی برای اینکه بتوانیم این 

موضوع را مدیریت کنیم باید همگی پای کار بیاییم و در مرحله شناخت پروژه 
کار را آغاز کنیم و گام به گام جلسات مرتبی داشته باشیم و باستان شناسان ما 
هم خدای نکرده کیسه ندوخته اند و هدف شان نجات میراث این کشور است؛ 
میراثی که می دانیم در مکان های احداث سد تراکم زیادی دارند و موضوع 
سد می تواند آسیب جدی به میراث این کشور بزند و ما باید این تهدید را به 

فرصت تبدیل کنیم و شناخت درستی از میراث  فرهنگی پیدا کنیم.
این باستان شناس گفت: ما باستان شناسان اعتقاد داریم یک هزارم از یک 
محوطه را در این دهه باید کاوش کنیم و خاک برای ما امانت دار بهتری است 
و باید اجازه دهیم باستان شناسان در آینده با روش های جدید و روزآمد قلب 
زمین را بشکافند و پژوهش هایشــان را انجام دهند. ما روی ذره ذره خاک 
محوطه ها حساســیم و اینکه بخواهیم محوطه ای را مورد کاوش گسترده 
قراردهیم، برای مان دردآور اســت، ولی این جراحــی را باید با روش های 
روزآمد و تکنیک های خوب در زمان معمول خودش به درستی انجام دهیم.

 برای میراث فرهنگی تحت فشار و الزام نبوده ایم
محمد رهبری ،معاون فنی و پژوهش های شرکت توسعه منابع آب و نیروی 
ایران  نیز با این یادآوری اینکه شرکت توسعه منابع آب و نیروی ایران متولی 
توسعه منابع آب و انرژی در کشور و وظیفه ذاتی اش اجرای پروژه های بزرگ 
ملی در حوزه آب و انرژی است، به برخی فعالیت های این شرکت در بیش 
از سه دهه گذشته اشاره کرد و افزود: همانطور که به اقدامات و فعالیت های 
گذشته مان می بالیم، گذشــته را به عنوان چراغ راه آینده می دانیم و نتیجه 
تلاش و فناوری پیشینیان باعث افتخار ما است. عمق درک و فهم ما اندازه 
شما نیســت، ولی میزان علاقه مندی ما قطعا کمتر نیست و به عنوان یک 
ایرانی برای سربلندی ایران به دو دلیل تلاش می کنیم؛ نخست اینکه به این 

سرزمین تعلق خاطر داریم و دوم اینکه این کار جزو وظایف قانونی ماست.
معاون فنی و پژوهش های شرکت توسعه منابع آب و نیروی ایران اضافه 
کرد: اینها باعث شده ما در این مجموعه به میراث  فرهنگی و محیط زیست 
توجه ویژه داشته باشیم. افرادی که به عمران و پیشرفت علاقه مندند قطعا به 

تاریخ نیز علاقه مندند و نسبت به آن احساس مسئولیت می کنند.
وی با اشاره به همکاری های ۲۰ ساله شرکت توسعه منابع آب و نیروی ایران 
با میراث  فرهنگی، اظهار کرد: در این سال ها با درایت دوجانبه نهایت سعی 
به عمل آمد تا آنچنان که مقدور بود رضایت نسبی در این حوزه ایجاد شود. در 
شرکت توسعه منابع آب و نیروی ایران برای موضوع میراث  فرهنگی، محیط 
زیست و مطالعات اجتماعی ساختار ویژه ای داریم و تحت تاثیر فشار و الزام 
این کار را انجام نداده ایم و در این راستا کمیته تخصصی تشکیل شده که امور 

مرتبط با این حوزه ها هدفمند و ساختارمند پیگیری شود.

وزیر میراث فرهنگی و گردشگری اعلام کرد:

رشد ۴۸ درصدی ورود گردشگران به ایران نسبت به سال گذشته
وزیر میراث فرهنگی و گردشــگری درباره آمار گردشگران در هشــت ماه نخست سال گفت: آمار 
گردشگری در هشت ماه سال جاری، ۴ میلیون و ۴۰۰ هزار نفر بود که نسبت به سال گذشته ۴۸.۵ 

درصد افزایش داشته است.
سیدعزت ا... ضرغامی در حاشیه هیئت دولت با اشــاره به یکی از مصوبات اخیر دولت اظهار کرد: 
با این مصوبه اجازه خروج ۲۱۱ شــیء تاریخی مربوط به پیش و پس از دوره اسلام به چین گرفته 
شد که این در پیرو تفاهم نامه با این کشور اســت.وی افزود: بر این اساس این اشیا در نمایشگاه 
چین با نام »شــکوه پارس« به مدت شــش ماه در پکن به نمایش درخواهد آمد؛ یکی از اهداف 
ما معرفی میراث فرهنگی ایران در ســطح جهانی اســت.وزیر میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشگری گفت: نمایشگاه شکوه پارس در دی امسال به مدت شش ماه در پکن برگزار می شود و 
وجود اشیای تاریخی ما و توضیحاتی که کارشناسان ما در آنجا می دهند، می تواند نقش بزرگی در 
اشاعه تمدن و میراث فرهنگی کشور ما باشد، در نمایشگاهی هم که بعدا در ایران خواهیم داشت، 
آثار تاریخی چینی ها نمایش داده می شــود.ضرغامی درباره آمار گردشگری در هشت ماه نخست 
سال خاطرنشان کرد: آمار گردشگری در هشت ماه نخست سال جاری، ۴ میلیون و ۴۰۰ هزار نفر 
بود که نسبت به سال گذشته ۴۸.۵ درصد افزایش داشته است.وی بیان کرد: پس از ناآرامی های 
سال گذشته بسیاری تصور می کردند آمار گردشــگری کاهش پیدا کند، اما برخلاف این تصور آمار 

گردشگری افزایش پیدا کرد.
 

 اخطار به مجموعه سیتی سنتر اصفهان برای حفاظت
 از اشیای تاریخی

در پی انتشار خبر رهاشدن ســنگ قبر متعلق به دوره صفوی در مجموعه سیتی سنتر اصفهان، اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی اســتان اصفهان به مجموعه تجاری سیتی سنتر اصفهان 
به منظور حفاظت از اشیای تاریخی موجود در این مجموعه و تعیین تکلیف سنگ قبر صفوی، اخطار داد.

روز ۲۸ آذر خبری در ایســنا منتشر شــد با این مضمون که »در قســمت ورودی بارانداز شماره 
یک سیتی سنتر اصفهان، سنگ قبری رهاشده است که شواهد نشــان می دهد به دوره صفوی 
تعلق دارد. در کنار این ســنگ قبر صفوی که به صورت یک تکه و کامل اســت، تعدادی از قطعات 
شکسته شده سنگ قبر دیگری نیز رهاشده که همگی آن ها پیش تر در موزه پرستیژلند در مجموعه 
سیتی سنتر اصفهان قرار داشتند و با مهاجرت مالک این موزه، اشیای آن نیز سرنوشت نامعلومی 
یافته اند.«اما روز سه شــنبه )۲۹ آذرماه( روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی استان اصفهان، از اخطار به مجموعه تجاری سیتی سنتر اصفهان به منظور حفاظت 
از اشیای تاریخی موجود در این مجموعه و تعیین تکلیف درباره این سنگ قبر و سایر اشیاء موزه 
خبر داده است.در خبر منتشرشده، ســرهنگ علی بابایی، فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی 
استان اصفهان بیان کرده اســت: »با توجه به تعطیلی موزه پرســتیژلند در این مجموعه تجاری 
و فرهنگی و با توجه اخطارهای مکرر به این مجموعه، باخبر شــدیم که یک ســنگ قبر که دارای 
تزئینات بوده در کنار یکی از گذرهای عبور و مرور خودرو در مجموعه عظیم سیتی سنتر )قلب شهر( 
اصفهان رهاشده است.«وی چنین ادامه داده که »با توجه به دریافت گزارش ها، بلافاصله به این 
مجموعه مراجعه و به مسئولین آن اخطار شد که ظرف مدت یک هفته نسبت به انتقال این شیء 
ارزشمند تاریخی به داخل موزه و تعیین تکلیف آن اقدام شــود، در غیر این صورت همکاران این 
حوزه به عنوان ضابط قضایی و با توجه به ارزشمند بودن آن نسبت به ضبط آن و انتقال به یک نقطه 
مطمئن تا تعیین تکلیف مالکیت آن اقدام خواهند کرد.«بابایی تصریح کرده اســت: »مسئولین 
سیتی سنتر اعلام کرده اند که این ســنگ قبر تاریخی از داخل موزه به این مکان منتقل و مالکیت 

موزه تاکنون با وجود تماس های مکرر برای تحویل آن مراجعه نکرده است.«

اخبار
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مفاد آراء
10/1 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و
 ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
مورد تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي 
شود. در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک تســليم و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شماره 16316 مورخ 1402/08/27 هيات سوم مالکيت  آقای حسين 
ابراهيمی  به شناسنامه شماره 1445 کدملي 1090390246 صادره اصفهان  فرزند جعفر 
در ششدانگ يکباب ساختمان به مســاحت  182/10 متر مربع پلاک شماره 44  اصلي 
واقع در اصفهان بخــش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواســطه از رحيم زارع 

چاووشی فرزند حسين تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/10/02
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/10/17

م الف: 1626016  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

10/2 آگهی هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سندرسمی شهرستان گلپايگان

آگهي موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ســاختمانهاي فاقد سندرسمی شهرســتان گلپايگان به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شــود در صورتي که اشخاص نسبت به 
صدور ســند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشــند مي توانند از تاريخ انتشار اولين 
آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت 
يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند. 
بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکيت صادر خواهد شد.
 1- رای شــماره1893- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي ذاکر کشت کار به 
شناسنامه شماره 2513 کدملي 1756800812 صادره اهواز فرزند عليرضا درششدانگ 
مغازه به مساحت 25.80 مترمربع مجزی شــده از پلاک 8 فرعي از 4210 اصلي واقع 

دربخش1 محرز گرديده است.
2- رای شماره2218- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي اصغر افشاري بادجاني 
به شناسنامه شماره 50 کدملي 1159701210 صادره فريدن فرزند لطيف در ششدانگ 
ساختمان به مساحت 135.79 مترمربع مجزی شده از پلاک213 فرعي از 5 اصلي واقع 

دربخش4 خريداری مع الواسطه از ابوالفضل رضائی محرز گرديده است.
3- رای شماره2142- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي محمدعلي قندهاري 
به شناسنامه شــماره 181 کدملي 1219332161 صادره گلپايگان فرزند محمدحسين 
در ششدانگ ســاختمان به مساحت 293.42 مترمربع مجزی شــده از پلاک شماره 9 

باقيمانده فرعي از 4011 اصلي واقع دربخش 1  محرز گرديده است.
4- رای شــماره2271- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقــاي حميد فروغي به 
شناســنامه شــماره 2103 کدملي 0491381018 صادره ري فرزند محمدحســن در 
ششدانگ ساختمان به مســاحت 352.47 مترمربع مجزی شده از پلاک 4415 اصلي 

واقع دربخش1  محرز گرديده است.
5- رای شــماره1894- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم اعظم گوهري به 
شناســنامه شــماره 21 کدملي 1219730610 صادره گلپايگان فرزنــد محمدنبي در 
ششدانگ ساختمان به مساحت 204.47 مترمربع مجزی شده از پلاک 34 فرعي از 213 

اصلي واقع دربخش1 محرز گرديده است.
6- رای شــماره2273- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي مهدي هاشــمي 
به شناســنامه شــماره 1210004526 کدملي 1210004526 صادره گلپايگان فرزند 
اميدعلي در ششدانگ ساختمان به مساحت 170.70 مترمربع مجزی شده از پلاک 13 

فرعي از 4 اصلي واقع دربخش2 محرز گرديده است.
7- رای شــماره1891- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي مجتبي پاسباني به 
شناسنامه شماره 15550 کدملي 1218684712 صادره گلپايگان فرزند محمدرضا در 
ششدانگ ساختمان به مساحت 266.17 مترمربع مجزی شده از پلاک1 فرعي از 2575 

اصلي واقع دربخش1 محرز گرديده است.
8- رای شــماره2220- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي غلامرضا توکل به 
شناسنامه شماره 60 کدملي 1219355161 صادره گلپايگان فرزند محمد در ششدانگ 
ساختمان به مساحت 50.20 مترمربع مجزی شــده از پلاک 5 فرعي از 39 اصلي واقع 

دربخش1 محرز گرديده است.
9- رای شماره2144- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي محمدرضا اشراقي به 
شناسنامه شماره 234 کدملي 1219387282 صادره گلپايگان فرزند امير در ششدانگ 
ساختمان به مساحت 348.95 مترمربع مجزی شــده از پلاک شماره 2فرعي از 3968 

اصلي واقع دربخش 1محرز گرديده است.
10- رای شماره2222 و 2223- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي سيدعليرضا 
حسيني به شناسنامه شماره 14 کدملي 1219353396 صادره گلپايگان فرزند سيدميرزا 
در چهار دانگ و ســه چهارم دانگ مشاع و خانم اشــرف بيات به شناسنامه شماره 17 
کدملي 3933102138 صادره ملايــر فرزند علي قربان در يــک دانگ و يک چهارم 
دانگ مشاع از ششدانگ ســاختمان به مساحت 166.85 مترمربع مجزی شده از پلاک 
350  فرعي از 3 اصلي واقع دربخش2 با حق خيار فســخ براي سيد ميرزا حسيني محرز 

گرديده است.
11- رای شــماره2225- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم شــهين قنبري 
به شناســنامه شــماره 820 کدملي 4171679672 صادره اليگودرز فرزند اسمعيل در  
ششدانگ ساختمان به مساحت 248.49 مترمربع مجزی شده از پلاک9 فرعي از 488 
اصلي واقع دربخش 1 خريداري از مالک رسمي مصطفی سلطانی محرز گرديده است.

12- رای شماره2230- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  آقاي فضل اله ابراهيمي 
به شناســنامه شــماره 22 کدملي 1219278130 صادره گلپايــگان فرزند محمود در  
ششدانگ زمين مزروعی به مســاحت1265.12 مترمربع مجزی شده از پلاک شماره 
451فرعي از 9 اصلي واقع دربخش 2 خريداري مع الواســطه از فاطمه ابراهيمی محرز 

گرديده است.
13- رای شماره1892- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي براتعلي هاشمي به 
شناسنامه شماره 17 کدملي 6219867491 صادره بوئين و مياندشت فرزند نادعلي در 
ششدانگ ساختمان به مساحت79.63 مترمربع مجزی شده از پلاک 8 فرعي از 4236 

اصلي واقع دربخش1 محرز گرديده است.
14- رای شــماره2232- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضــي آقاي جواد دلاوري 
به شناسنامه شــماره 165 کدملي 1219930441 صادره گلپايگان فرزند ابوطالب در 
ششدانگ ساختمان به مساحت 133.95 مترمربع مجزی شده از پلاک شماره 340فرعي 

از 1 اصلي واقع دربخش2 محرز گرديده است.
15- راي شــماره1885- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي حسن مهدي به 
شناسنامه شــماره 1822 کدملي 1755425953 صادره اهواز فرزند خلف در ششدانگ 
ساختمان به مساحت 215.42 مترمربع مجزی شده از پلاک 175 فرعي از 4372 اصلي 

واقع دربخش1 محرز گرديده است.
16- رای شــماره1890- تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضي محمود روشــني به 
شناسنامه شماره 179 کدملي 1219541893 صادره گلپايگان فرزند رضا در ششدانگ 
مغازه به مساحت 60.57 مترمربع مجزی شــده از پلاک 1269 فرعي از 6 اصلي واقع 

دربخش4 محرز گرديده است.

17- رای شماره2235- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم عذرا خوشنويسان به 
شناسنامه شماره 266 کدملي 1218721545 صادره گلپايگان فرزند جواد درششدانگ 
ساختمان به مساحت 256.11 مترمربع مجزی شده از پلاک 2861 اصلي واقع دربخش 

1 محرز گرديده است.
18- رای شماره2236- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم مريم سميعي نژاد به 
شناسنامه شماره 447 کدملي 1219276480 صادره گلپايگان فرزند علي در  ششدانگ 
ساختمان دامداری به مساحت 300 مترمربع مجزی شــده از پلاک 2451 اصلي واقع 

دربخش1 با حق خيار فسخ برای مصالح محرز گرديده است.
19- رای شــماره2238- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم فاطمه ســهيلي 
به شناســنامه شــماره 1210169266 کدملي 1210169266 صادره گلپايگان فرزند 
محمدعلي در ششدانگ ساختمان به مســاحت 324.28 مترمربع مجزی شده از پلاک 
شماره 99فرعي از 5 اصلي واقع دربخش2  خريداري از مالک رسمي محمدعلی سهيلی 

محرز گرديده است.
 20- رای شــماره2240و2241- تصرفــات مالکانه بلامعارض متقاضــي خانم الهه

 ولي پور به شناسنامه شماره 40 کدملي 1229886451 صادره خوانسار فرزند ذبيح اله 
در دو دانگ مشاع و آقاي محمدعلي عليخاني هندوکشــي به شناسنامه شماره 1729 
کدملي 6219628829 صادره بوئين و مياندشــت فرزند حبيب در چهار دانگ مشاع از 
ششدانگ ساختمان به مساحت 141.96 مترمربع مجزی شده از پلاک 270 فرعي از1  

اصلي واقع دربخش2  محرز گرديده است.
21- رای شماره2275- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي حسن داودوندي به 
شناسنامه شماره 464 کدملي 1229439102 صادره خوانسار فرزند براتعلي در ششدانگ 
ساختمان به مساحت 197.16 مترمربع مجزی شده از پلاک 2 فرعي از 2034 اصلي واقع 

دربخش1 محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/10/02
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/10/17

م الف: 1627113 محمد سلمانی  رئيس ثبت اسناد و املاک گلپايگان                    
مفاد آراء

10/3 هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رســمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره  140260302018000915 مورخ 1402/07/16 هيأت اول موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی  اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آبــاد برخوار تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضی 
آقای مرتضی قربانی سينی فرزند احمد  بشماره شناســنامه 23 صادره از سين در يک 
دامداری با قيد کاربری کشاورزی )گاوداری شــيری( طبق نامه شماره 96/268007 
مورخ 1399/04/09 اداره جهاد کشــاورزی برخوار  به مســاحت 942.40 متر مربع از 
قسمتی از پلاک 407 اصلی واقع در اصفهان دولت آباد برخوار روستای سين صحرای 
پا برج خريداری بموجب قولنامه عادی از ملک رســمی مشــاعی آقــای احمد قربانی 
 فرزند عباس به شماره ســند 35011 مورخ 1346/06/20 دفترخانه 86 اصفهان محرز 

گرديده  است . 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/10/02
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/10/17

م الف: 1627623  مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  

                                                            تحدید حدود اختصاصی
10/4  شماره نامه : 140285602024010180-1402/09/29 نظر به اينکه به موجب 
رای شــماره 2256 مورخ 1402/06/23 هيات قانون تعيين تکليف اراضی فاقد ســند 
ثبت جنوب اصفهان ششدانگ يکباب ســاختمان پلاک 4348/3056 مجزی شده از 
4348/1  واقع در بخش 5 ثبت اصفهان به مساحت 118/32 متر مربع به نام عباسعلی 
غلاميان حسين آبادی فرزند حســن مفروز شده اســت و طی گواهی بايگانی تاکنون 
 تحديد حدود نگرديده است  لذا به استناد ماده 13 قانون تعيين تکليف اراضی فاقد سند  
و  طبق تقاضای مالک تحديد حدود ملک مرقوم در روز دوشــنبه مورخ 1402/10/25 
ســاعت 9 صبح در محل شــروع و به عمــل خواهد آمــد و به موجب ايــن آگهی به 
کليه مالکين و مجاوريــن اعلام می گردد تا در روز و ســاعت مقــرر در محل حضور 
 يابند و اعتراضات مالکيــن و مجاورين مطابق مــاده 20 قانون ثبــت از تاريخ تنظيم 
صورت مجلس تحديــد حدود و فقط تــا 30 روز پذيرفته خواهد شــد و معترض طبق 
ماده 86  آئين نامه قانون ثبت بايد از تاريخ تســليم اعتراض به اين اداره، ظرف يکماه 
دادخواست خود را به مرجع ذيصلاح قضائی تسليم و گواهی تقديم دادخواست را اخذ و 
به اين واحد ثبتی ارائه نمايد، درغير اين صورت متقاضی ثبت يا نماينده قانونی وی می 
تواند به دادگاه  مربوطه مراجعه و گواهی عدم تقديم دادخواست را دريافت و به اداره ثبت 
 تسليم نمايد و اداره ثبت بدون توجه به اعتراض عمليات ثبتی را با رعايت مقررات ادامه
 ميدهد. تاريخ انتشــار: 1402/10/02 م الف: 1627152 شبان رئيس منطقه ثبت 

اسناد و املاک جنوب اصفهان
فقدان سند مالکیت

10/5 شماره نامه: 140285602025013038- 1402/09/27 نظر به اينکه خانم زهرا  
محمد شريفی رنانی فرزند محمد حسن با تسليم دو برگ استشهاد شهود شماره 10747 
مورخ 1402/9/21 دفترخانه 148 اصفهان،  مدعی مفقود شدن سند مالکيت نيم دانگ 
مشاع از ششدانگ پلاک ثبتی شماره 11408 فرعی از 18 اصلی واقع در بخش 14 ثبت 
اصفهان که تحت شماره چاپی 458679 سری ب سال 01 به شماره دفتر الکترونيکی 
140220302025008387 صادر و تسليم گرديده و نامبرده اظهار داشته سند مالکيت 
مرقوم در اثر جابجايی مفقود گرديده و تقاضای صدور سند مالکيت المثنی نموده است. 
لذا مراتب به اســتناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در يک 
نوبت آگهی می شود چنانچه کســی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود 
سند مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ انتشــار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا ســند معامله به اين اداره تسليم و رسيد اخذ 
نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی 
است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســيد يا در صورت اعتراض اصل سند مالکيت يا 
سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور ســند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 
م الف: 1627161  ابوالفضل شــهرياری نائينی مدير واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 

غرب اصفهان
ابلاغ

10/6 کارفرمای محترم شرکت  احداث  با کد تامين اجتماعی کارگاه 69600002910   
به اطــلاع می رســاند درخواســت بازنشســتگی پيــش از موعــد  آقــای ابراهيم 
سلحشــوری  از کارکنان آن کارگاه در کميته بررســی مشــاغل ســخت و زيان آور 
اســتان اصفهان مطرح و شــغل مورد درخواســت نامبرده )ســنگ زن- برشکار (  بر 
اســاس رای کميته بدوی اســتانی موضوع ماده 8 آئين نامه اجرايی مشــاغل سخت 
و زيان آور کــه در تاريــخ 1402/09/02 برگزار گرديــده، با اکثريــت آراء در گروه 
الف ســخت و زيان آور شــناخته شــد. اين آگهی بمنزله  ابلاغ رای صادره اســت و 
مهلت اعتــراض به تصميم مذکــور از تاريــخ درج آگهی به مــدت 15روز اداری می 
باشــد در صورت اعتراض جهت تکميل فرم 4 به دبيرخانه مشــاغل ســخت و زيان 
 آور واقــع در اداره کل تعــاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان اصفهــان مراجعه گردد.   

م الف: 1627504   
اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان



و این فاجعه ادامه دارد؛

روزگارِ سیاه هوای اصفهان
  این روزها نوک پیکان آلودگی هوا گاهی به ســمت حمل و نقل، گاهی اقلیم و شرایط 
جغرافیایی اصفهان و البته گاهی هم به ســمت صنعت نشــانه می رود، اما این فشار 
آلودگی هوا بر گلوی اصفهان از کدام جانب وارد می شود و ریشه این بحران که روز و شب اصفهان را سیاه کرده، 
کدام است؟به گزارش ایرنا آلودگی هوا یک ضلع مثلث بحران اصفهان است. فرونشست و خشکی زاینده رود 
دو ضلع دیگر این مثلث هستند اما این روزها این وجه از مثلث بحران محیط زیستی اصفهان برجسته تر شده 
است. هر سال آلودگی هوا از ابتدای آذر نفس های اصفهان را به شماره می انداخت اما امسال فشار آلودگی هوا 
از آبان گلوی شهر را می فشارد، این درحالی ست که هنوز سرمای دی و زمستان فرا نرسیده و با کمبود سوخت 
گاز و تبعات پس از آن روبه رو نشده ایم.امسال آلودگی هوای اصفهان زودتر از هر سال و از اوایل آبان شروع 
شد و در آذر شدت گرفت. آمارهای اعلام شده از سوی اداره کل حفاظت محیط زیست نشان می دهد امسال 
شرایط آلودگی هوا در تابستان نســبت به تابستان سال گذشــته کمتر بوده اما در پاییز، آلودگی هوا نسبت به 

پاییز گذشته افزایش بیشتری داشته است.
اصفهان آبان امسال ، ۱۰ روز قابل قبول، ۱۳ روز ناسالم برای گروه های حساس و هفت روز ناسالم برای عموم 
و در آذر تا تاریخ نگارش گزارش )۲۸ آذر(، چهار روز قابل قبول، ۱۰ روز ناسالم برای گروه های حساس و ۱۴ روز 
آلوده برای عموم داشته و این در حالیست که آبان پارسال، یک روز پاک، هفت روز قابل قبول، ۲۱ روز ناسالم 
برای گروه های حساس و ۱ روز ناسالم برای عموم و در آذر هم در مدت زمان مشابه، ۶ روز قابل قبول، ۱۹ روز 

ناسالم برای گروه های حساس و ۳ روز ناسالم برای عموم داشته است.
آن طور که کارشناسان محیط زیســت می گویند بارگذاری های خارج از توان اصفهان در سال های گذشته در 
حوزه صنعت، جمعیت و حمل و نقل موجب شده این کلانشهر قدرت خودپالایی اش را از دست بدهد. نادیده 
گرفته شدن شــرایط اقلیمی و جغرافیایی در بارگذاری های صورت گرفته طی ســال های گذشته سهم عمده 
ای در شرایط امروز آلودگی هوای اصفهان دارد، شــرایطی که اصفهان را در بن بستی گرفتار کرده که فرار از آن 

سخت و دشوار است.
بن بست از این جهت که اصفهان از مرکز میدان امام)ره( تا شعاع ۵۰ کیلومتری اشباع از صنایع کوچک و بزرگ 
است و این در حالیست که در این خطه با افت سرعت باد مواجهیم. شــرایطی که به تعبیر کارشناسان با این 
حجم اشباع و چه بسا فوق اشباع تا شعاع ۵۰ کیلومتری اصفهان از صنایع گوناگون و البته نداشتن قدرت تخلیه 
انباشت های آلاینده هوا در اثر سرعت پایین باد، کلاف سردرگم آلودگی هوای اصفهان را پیچیده تر کرده است.
آن طور که مقامات حفاظت محیط زیست اســتان اصفهان گفته اند اشتباهی که در سال های متمادی گذشته 
در اصفهان انجام گرفته این است که صنایع در محدوده ای قرار گرفته اند که در ۸۰ درصد ایام سال، سرعت باد 
زیر سه متر بر ثانیه اســت، شــرایطی که مطابق یک اصل علمی نباید در این منطقه، چنین میزانی از بارگزاری 
بالقوه صنایع انجام می شد.صنعت و حمل و نقل، ۲ بازوی پیشران آلودگی هوای اصفهان محسوب می شوند 
و مقامات حفاظت محیط زیست استان اصفهان با استناد به مطالعات سهم بندی انجام شده توسط دانشگاه 
های صنعتی و اصفهان و مدل ســازی آلودگی هوا بر این باورند که در مناطق ۱۵ گانه شهرداری اصفهان سهم 
حمل و نقل از آلودگی هوا، حدود ۷۶ درصد و ســهم همین شــهر از ذوب آهن با فاصله قریب به ۴۰ کیلومتر، 

حدود ۶ درصد است.
در مقابل اما برخی کارشناسان معتقدند این مطالعات نیاز به بروزرسانی دارد و سهم صنعت در آلودگی هوای 
اصفهان بیش از درصدهای اعلام شده است و برای یافتن راه فرار اصفهان از آلودگی هوا باید این نکته را مدنظر 
داشت.در همین پیوند دانشــیار دانشکده منابع طبیعی دانشــگاه اصفهان در گفت وگو با ایرنا ضمن مقایسه 

وضعیت آلودگی هوا، صنایع و حمل و نقل اصفهان با تهران گفت: شهر تهران حمل و نقل چندین برابری دارد و 
اما اولین شهر آلوده ایران نیست. بزرگ ترین صنعت آلاینده تهران مجموعه پالایشگاهی در جنوب آن است و 
بقیه صنایع غذایی هستند. همچنین ایران خودرو در تهران، جزو صنایع آلاینده سنگین نیست. در جنوب کرج 
هم یک نیروگاه وجود دارد اما در اصفهان نیروگاه، پالایشگاه، صنایع بزرگ فولادی همه با هم وجود دارد.حسین 
مرادی افزود: از طرفی کوره های آجرپزی در شــرق اصفهان به عنوان مرکز آجرپزی ایران هستند که تولیدات 
آن ها در مقیاس صادراتی است. کارخانه سیمان از ســوی دیگر و ۲ نیروگاه بزرگ ایران در اصفهان و خیل بی 
شمارِ کارگاه های کوچک و بزرگِ فلزکاری که در مجموعه شهری اصفهان قرار دارند. هیچ کدام از این ها با این 
وسعت در تهران وجود ندارند اما وضعیت شهر اصفهان یک وضعیت کاملا صنعتی است. وقتی سیستم های 

صنعتی بیشتر می شود در نتیجه گازهای تولید شده گوگردی مثل دی اکسید گوگرد هم بسیار بالا می رود.
این دانشیار دانشگاه اصفهان گفت: در شــهرهایی که تمرکز بالای حمل و نقل دارند و آلودگی هوا ناشی از این 
منابع است، ترکیبات نیتروژنی )NOx ( بالاتری دارند و رنگ آلودگی به سمت قهوه ای است. در شهر اصفهان 
اما رنگ آلودگی معمولا سفید و به سمت خاکستری می رود، این نشــان از غلظت بالای گازهای گوگردی در 

شهر دارد.
وی اظهار داشت: علاوه بر این می بایستی در جریان باشیم که آلایندگی صنایع صرفا از مصرف سوخت نیست. 
صنایعی که در مجموعه اصفهان قرار دارند از کوره های آجر پزی تا سیمان و  کارخانه های فلزی آلودگی فرآیندی 
و ذرات معلق بالایی دارند. نکته دیگر اینکه بخش زیادی از ترکیبات آلی فرار )VOCs(که بر اساس پروژه سهم 

بندی ذرات معلق، ۱۰ درصد اعلام شد، سهم صنایع هستند.
مرادی افزود: مدیر امور آزمایشگاه های حفاظت محیط زیست استان اصفهان در یکی از گفت و گوهای رسانه 
ای اعلام کردند ۷۰ درصد مصرف گاز اصفهان به صنایع تعلق دارد، در نتیجه می بینید که ســهم مصرف گاز هم 
برای صنایع بالاست.وی ادامه داد: مصرف گاز، تولید NOx یا ترکیبات نیتروژنی بالایی دارد. ترکیبات نیتروژنی 
در آلودگی هوای اصفهان بالاست اما نمی توان تاثیرات ترکیبات گوگردی و ذرات معلق PM۲.۵) ذرات ریزی 
که اندازه آنها کمتر از ۲.۵ میکرومتر و یکی از عوامل اصلی آلودگی هوا ناشــی از سوخت های فسیلی و ذوب و 

پردازش فلزات هستند ( را نادیده گرفت و این موضوع احتیاج به بررسی های بیشتری دارد.
مرادی گفت: اصفهان یک شــهر صنعتی است که ســهم زیادی از مصرف گاز دارد و به همین دلیل  )NOx( یا 
ترکیبات نیتروژنی بالایی هم دارد؛ اما نظر ما این است که ترکیبات گوگردی هم بالا هستند.این دانشیار دانشگاه 
اصفهان یادآورشد: وضعیت اقلیمی و توپوگرافی شهر اصفهان چیز جدیدی نیست و از زمانی که این منطقه در 
طول دوره زمین شناسی به وجود آمده، همین وضعیت را داشته است. این موضوع ناشناخته ای نبوده و اگر 
ما در این منطقه بارگذاری هایی انجام داده ایم که بســیار فراتر از ظرفیت خودپالایی اصفهان بوده است، این 

تقصیر اقلیم نیست بلکه تقصیر ماست که چنین برنامه ریزی هایی انجام داده ایم.
وی افزود: اصفهان نسبت به یک یا ۲ دهه گذشته بیش از چهار برابر تولید صنعت و فازهای جدیدِ پالایشگاهی 
ایجاد کرده است. در نتیجه این دیگر مشــکل از اقلیم نیست و حتی صحبت از برنامه ریزی برای شهرک های 
صنعتی جدید است.در همین ارتباط رییس اداره پایش و امور آزمایشگاه های اداره کل حفاظت محیط زیست 
اســتان اصفهان به ایرنا گفت: ۷۰ درصد صنعت و جمعیت استان در هشــت درصد مساحت آن در شعاع ۵۰ 
کیلومتری شهر اصفهان متمرکز شده است و این در حالیست که شــهر اصفهان به لحاظ اقلیمی و توپوگرافی 

شرایط خاصی دارد.
بابک صادقیان افزود: با توجه به اطلاعات و آمار علمی که وجود دارد اگر در منطقه ای بیش از ۵۰ درصد از ایام 

سال میزان بادهای آرام زیر سه متر بر ثانیه باشد به هیچ وجه پیشنهاد بارگذاری صنایع بالقوه در آن منطقه داده 
نمی شود در حالی که در شهر اصفهان بیش از ۸۰ درصد از ایام سال سرعت وزش باد کمتر از سه متر ثانیه است.

صادقیان با تاکید بر اینکه بخش عمده آلودگی هوا در اصفهان به وضعیت اقلیمی و هواشناســی بر می گردد، 
گفت: سال ۱۳۹۶، ۲ مطالعه توسط دانشگاه های اصفهان و صنعتی اصفهان درخصوص سیاهه انتشار آلودگی 
هوا انجام شــد و ما به دنبال میزان جرم آلودگی منابع مختلف بودیم که سهم منابع آلاینده با توجه به شرایط 
هوا، سرعت و جهت وزش باد، رطوبت و تابش نور خورشــید را مشخص کند.صادقیان افزود: بر همین اساس 
در سال ۱۳۹۹ نیز با همکاری اداره کل هواشناسی استان اصفهان مطالعه درخصوص سهم انتشار منابع آلاینده 

و تاثیر آن بر مناطق پانزده گانه شهر اصفهان و شعاع ۵۰ کیلومتر آن انجام شد که نتایج قابل توجهی داشت.
وی اضافه کرد: بر اساس این مطالعه صورت گرفته سهم حمل و نقل در آلودگی هوا در مناطق پانزده گانه شهر 
اصفهان ۷۶ درصد و سهم کارخانه ذوب آهن ۶ درصد است در حالی که در شــهر لنجان عکس این آمار وجود 
دارد به طوری که بیش از ۸۰ درصد آلودگی این شهر متاثر از فعالیت کارخانه ذوب آهن بوده و سهم سایر منابع 
از جمله حمل و نقل ۲۰ درصد است.رییس اداره امور آزمایشــگاه های اداره کل حفاظت محیط زیست استان 
اصفهان یادآور شــد: باید توجه داشــت زمانی که در یک نامعادله واحد صنعتی در منطقه ای مستقر می شود 
مهاجرت، تمرکز جمعیت، توسعه معابر و حمل و نقل را به همراه دارد و باید گفت بخشی از این ۷۶ درصد سهم 
حمل و نقل در آلودگی هوای مناطق پانزده گانه شــهر اصفهان مربوط به صنعت اســت زیرا جابه جایی روزانه 

پرسنل، تامین مواد اولیه و توزیع محصولات توسط وسایل نقلیه صورت می گیرد.
به گزارش ایرنا، بر اساس گزارش مرکز ملی تغییر هوا و اقلیم سازمان حفاظت محیط زیست، اصفهان در بین 
هشت کلانشهر ایران )شامل تهران، اصفهان، مشهد، تبریز، کرج، اهواز، شیراز و اراک( رتبه نخست آلودگی هوا را 
دارد.آلودگی هوا یکی از چالش های اساسی کلانشهر اصفهان و شهرهای صنعتی اطراف آن است که کارشناسان 
تاکید دارند برای برون رفت از وضع موجود باید تدابیر اصولی اندیشید و برنامه های عملیاتی و راهکارهایی بر 

اساس تحقیقات علمی و دقیق در پیش گرفت.
۷۰ درصد صنایع اصفهان در شعاع ۵۰ کیلومتری شهر اصفهان متمرکزند که به دنبال آن موضوع مهاجرت، تمرکز 
جمعیت و توسعه حمل و نقل درون شهری و برون شهری با میانگین سنی بالا و فرسوده، استقرار واحدهای 
کارگاهی و صنفی بالقوه آلاینده در بافت شهری و سایر عوامل در کنار شرایط خاص اقلیمی و هواشناسی از علل 

اصلی آلودگی هوای کلانشهر اصفهان است.
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سفیر اهدای خون 
سالم به اصفهان آمد

کرامت عزیززاده بــا پیام »اهدای 
خون ســالم اهدای زندگی« وارد 
استان اصفهان شد. این دو چرخه 
سوار گیلانی که با هدف آگاه سازی 
جامعه در خصو ص فرهنگ انسان 
دوستانه اهدای خون از زادگاهش 
سفر خود را آغاز کرده و قصد دارد به 
۲۴ استان کشور رکاب زنی کند، به 

اصفهان رسید.

عکس   خبر

رییس پلیس راه فرماندهی انتظامی استان اصفهان مطرح کرد:

سن معاینه فنی خودروها چند سال است؟
رییس پلیس راه فرماندهی انتظامی استان اصفهان گفت: سن معاینه فنی خودروهای سواری چهار سال است که در صورت گذر از سن معاینه فنی، رانندگان وسایل نقلیه 
باید نسبت به دریافت مجدد این گواهی اقدام کنند.سرهنگ علی مولوی اظهار کرد: دریافت گواهی معاینه فنی بدون انجام مراحل بازرسی و بازبینی خودرو غیرممکن 
است و برای اینکه بتوانید این گواهی را تهیه کنید باید خودرو شما از دید فنی و ظاهری بدون ایراد باشد، به همین دلیل بهتر است پیش از مراجعه به مراکز معتبر، از صحت 
و سلامت قطعات خودرو خود اطمینان پیدا کنید.وی افزود: سن معاینه فنی خودروهای سواری چهار سال است، بنابراین خودروهای داخلی تولید سال ۱۳۹۸ به قبل، 
خودروهای وارداتی و خارجی ساخت سال ۲۰۱۸ به قبل و خودروهای حمل و نقل تولید سال ۱۳۹۹ و قبل تر باید اقدام کنند.رییس پلیس راه استان اصفهان با اشاره به 
سنجش میزان آلایندگی محیطی خودروها در این مراکز، تصریح کرد: یکی از مهم ترین مراحل جهت اخذ گواهی معاینه فنی خودرو، سنجش میزان آلایندگی هوا از 
طریق خروجی اگزوز خودرو است.وی با بیان اینکه طرح تشدید برخورد با خودروهای بدون معاینه فنی و دودزا همزمان با سراسر کشور در تمام محورهای مواصلاتی 

اجرا خواهد شد، خاطرنشان کرد: ضمن اعمال قانون و جریمه، پلاک خودروهای دودزا و دارای نقص فنی اخذ و پلاک تعمیری به آنها داده خواهد شد.

معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری 
اصفهان گفت: بایستی برای مردم تشریح شود چه 
عواملی به صورت مشخص و با میزان سهم آلایندگی 
در آلودگــی هوای اصفهــان مؤثر اســت و چگونه 

می توان این عوامل را رفع کرد.
به گزارش خبرگزاری فارس از اصفهان، محمدرضا 
جان نثاری، معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری اصفهان در شورای اطلاع رسانی استان 
در خصوص مطالبه گری رســانه های اســتان در 
حوزه تأمین آب، گفت: مطالبه حوزه آب استان در 
رسانه های اصفهان در راستای مطالبه جریان دائمی 

رودخانه زاینده رود باشد.
وی ادامه داد: جریان دائمی زاینده رود و توقف آثار 
فرونشست زمین در استان مطالبه همگانی است 

که ضروری اســت به همین منوال در رسانه ها نیز 
مطالبه گری شود.

جان نثاری درخصــوص آلودگی هــوا اصفهان نیز 
عنوان کرد: مطالبه گری در این حــوزه نیز همراه با 
فضای نخبگانی دنبال و از هرگونه مطالبه احساسی 

در این حوزه اجتناب شود.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری 
اصفهان با اشــاره به پژوهش هــای علمی صورت 
گرفته توسط دانشگاه های استان ادامه داد: در این 
حوزه بایستی برای مردم تشریح شود چه عواملی به 
صورت مشخص و با میزان سهم آلایندگی)با درصد و 
آمار کارشناسی( در آلودگی هوای اصفهان موثر است 

و چگونه می توان این عوامل را رفع کرد.
جان نثاری خاطرنشــان کرد: همچنیــن اقدامات 

انجام شده در حوزه کاهش آلودگی هوا استان برای 
مردم تشریح و تبیین شود.

وی متذکر شــد: در حوزه آب و هوا دســتگاه های 
تخصصی استان اطلاعات لازم را در اختیار اصحاب 
رسانه قرار دهند و مطالبه گری در این حوزه به صورت 

علمی و تخصصی انجام شود.
گفتنی اســت؛ در این نشســت، مدیرکل مدیریت 
بحران اســتانداری اصفهان نیز گزارش جامعی از 
فرآیند برگزاری جلسات کارگروه هماهنگی شرایط 
اضطرار آلودگی هوای استان و نحوه تصمیم گیری 

درخصوص تعطیلی مدارس ارائه کرد.

معاون استاندار اصفهان:

 باید عوامل و میزان سهم آلایندگی تا چگونگی رفع آلودگی 
هوا مشخص شود

 

با مشارکت خیران نوع دوست حامی افراد بی بضاعت؛

توزیع بسته های یلدایی در حمایت از نیازمندان استان
به همت بسیج و با مشارکت خیران، بیش از ۱۶ هزار بســته کمک مومنانه، به مناسبت شب یلدا، بین 
خانواده های کم برخوردار اســتان اصفهان توزیع شــد.به گزارش خبرگزاری صداوسیما، مرکز اصفهان؛ 
فرمانده ناحیه بسیج امام صادق )ع( اصفهان گفت: به یاد ۲۴ هزار شهید استان اصفهان و شهدای مدافع 
حرم و غزه، ۱۰ هزار بسته کمک مومنانه هر کدام به ارزش ۲۵۰ هزار تا یک میلیون تومان با عنوان یلدای 
فاطمی به یاد یک شهید، به همت بسیجیان در محله های کم برخوردار شهر اصفهان توزیع شد.سرهنگ 
محمدنصر اصفهانی افزود: همچنین در ۹ ماهه امسال، به همت بسیجیان و خیران شهرستان اصفهان، 
بیش از ۵۰ هزار بسته مومنانه بین خانواده های کم برخوردار این شهرستان توزیع شده است.مدیر امور 
شــعب بنیاد بین المللی خیریه آبشار عاطفه های اســتان اصفهان نیزگفت: بیش از ۶ هزار سبد کالای 
یلدایی شامل برنج، روغن، میوه و آجیل بین خانواده های کم برخوردار استان اصفهان توزیع شد.اعظم 
صاحبان با بیان اینکه حدود ۹ هزار خانواده نیازمنداستان اصفهان زیر پوشش این بنیادهستند، افزود: در 
۹ ماهه امسال علاوه بر ۲۷ هزار سبد کالا در مجموع به ارزش حدود ۱۴ میلیارد تومان،۷۰۰ دستگاه وسایل 
گرمایشی، برخی کالا های اساسی جهیزیه شامل یخچال، ماشین لباسشویی، گاز و فرش و پنج هزار بسته 

کیف و نوشت افزار در مجموع به ارزش بیش از ۳۶۰ میلیارد ریال بین این خانواده ها توزیع شده است.

۵ خرده فروش مواد مخدر در اصفهان دستگیر شدند
فرمانده انتظامی شهرستان اصفهان از دستگیری ۵ خرده فروش مواد مخدر و کشف یک کیلو و ۷۶۰ گرم 
انواع مواد مخدر در عملیات مأموران انتظامی این فرماندهی خبرداد.سرهنگ حسین بساطی در گفت وگو 
با خبرنگار مهر اظهار کرد: در راستای اجرای طرح امنیت محله محور و برخورد با سوداگران مرگ و خرده 
فروشان مواد مخدر، ماموران انتظامی این فرماندهی از اقدام مجرمانه افرادی در زمینه خرید و فروش 
مواد مخدر در برخی از محلات شهر مطلع و بررسی موضوع را در دستور کار خود قرار دادند.وی در ادامه 
گفت: در این خصوص ماموران ضمن شناسایی محل حضور متهمان و هماهنگی با مرجع قضایی به محل 
موردنظر اعزام و در عملیاتی هایی هماهنگ موفق به دستگیری ۵ خرده فروش و کشف یک کیلو و ۷۶۰ 
گرم انواع مواد مخدر در بازرسی از مخفیگاه متهمان شدند.فرمانده انتظامی شهرستان اصفهان با اشاره 
به اینکه افراد دستگیر شده پس از تشکیل پرونده برای انجام اقدامات قانونی به مرجع قضایی تحویل 
داده شدند، خاطر نشان کرد: طرح های دستگیری خرده فروشــان مواد مخدر و جمع آوری معتادان 

متجاهر با برنامه ریزی صورت گرفته به صورت هدفمند اجرایی خواهد شد.
 

برخورد خودروی پژو پارس با تیر چراغ برق ۴ مصدوم 
برجای گذاشت

رییس اداره فرماندهی عملیات و ارتباطات سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان از 
برخورد خودروی پژو پارس با تیر چراغ برق خبر داد.محسن بگدلی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار 
کرد: حادثه برخورد خودروی پژو پارس با تیر چراغ برق در اتوبان شهید اردستانی، ساعت ۲۳:۳۷ روز 
چهارشنبه بیست ونهم آذر به سامانه ۱۲۵ آتش نشانی اصفهان اعلام و اکیپ عملیاتی از ایستگاه های 
شش، هفت و ۲۴ به همراه تجهیزات مربوطه به محل حادثه اعزام شد.وی افزود: در این حادثه سه 
نفر از سرنشینان توسط خودروهای عبوری از خودرو خارج شده بودند و یک نفر دیگر درون خودرو 
محبوس شده بود که با حضور آتش نشانان در محل حادثه با توجه به حساسیت حادثه و نشت بنزین 
از خودرو و احتمال وقوع حادثه ثانویه، بلافاصله تیم های عملیاتی همزمان اقدام به ایمن سازی محیط 
و آزادسازی شخص کردند و فرد مصدوم را جهت انتقال به مراکز درمانی تحویل عوامل اورژانس دادند.
رییس اداره فرماندهی عملیات و ارتباطات سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان 

خاطرنشان کرد: شهروندان با رعایت موارد ایمنی از بروز حوادث جلوگیری کنند.

خبر روزاخبار

رییس کل دادگستری استان 
مطرح کرد:

تاثیر همکاری های قضایی 
و حقوقی بین ایران و چین 
در ارتقای نظام حقوقی و 

قضایی دو کشور
رییس کل دادگستری استان اصفهان گفت: 
همکاری های قضایــی و حقوقی بین ایران 
و چیــن در ارتقای نظام حقوقــی و قضایی 
دو کشــور موثر اســت.به گزارش خبرگزاری 
تسنیم از اصفهان، حجت الاسلام و المسلمین 
اســد ا... جعفری در دیدار با هــو دائو چای، 
رییس دادگاه عالی اســتان هنان جمهوری 
خلق چین وهیئت قضایی چینی با اشاره به 
شکل گیری نظم نوین جهانی اظهار داشت: در 
سال های اخیر شاهد شکل گیری نظم نوین 
جهانی در سطح بین المللی هستیم و ایران 
و چین هرکدام به عنوان یکــی از ارکان این 
نظم جهانی می توانند به گسترش مناسبات 
و همکاری هــای بین المللــی در زمینه های 
مختلف کمک کننــد و همکاری های این دو 
کشور می تواند در ارتقای کیفیت نظام حقوقی 
و قضایی در ســطح بین المللی، موثر باشد.

وی با اشــاره به اهمیت حفظ محیط زیست 
در نظــام حقوقی جمهوری اســلامی ایران، 
بیان کرد: نظام حقوقی جمهوری اســلامی 
ایران برگرفته از شــرع مقدس اسلام است؛ 
اسلام در کنار تمام ظرافت ها و ملاطفت هایی 
که در برخورد با مسائل مختلف از خود نشان 
داده، احکام محکمی در خصوص مســائل 
زیســت محیطی دارد و این حساسیت ویژه 
در قوانین جمهوری اســلامی ایران ملموس 
است و بر همین اســاس هرگونه تعرض به 
محیط زیست و حقوق عمومی را جرم دانسته 
و پرونده های مربوط به آن را به صورت ویژه در 
شعب اختصاصی و با تعیین قضات ویژه مورد 

رسیدگی قرار می دهد.
رییــس کل دادگســتری اســتان اصفهان 
بــا ذکــر مصداق هایــی از قوانیــن محیط 
زیستی در ایران،  به تشریح ساختار و نحوه 
رسیدگی های قضایی اســتان در مواجهه با 

جرائم محیط زیستی پرداخت.
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پرسپولیس باید علاوه بر کسر امتیاز، قراردادهایشان اصلاح شود
عضو هیئت مدیره باشگاه استقلال گفت: با توجه به اقرارهای صریح درویش، بیرانوند، خبیری و استوری 
گولسیانی، اثبات می شود به باشگاه پرسپولیس کمک مالی شــده و علاوه بر کسر امتیاز، باید قرارداد 
بازیکنانشان، اصلاح شود.فرشید سمیعی در خصوص روند پرداخت بدهی های خارجی جهت اخذ مجوز 
حرفه ای، اظهار داشت: بخش بین الملل فدراسیون فوتبال در روزهای پنجشنبه و جمعه باید فعال باشد 
چرا که مسئله مجوز حرفه ای برای باشگاه مهم اســت. با توجه به اینکه به هواداران قول دادیم در فصل 
بعد لیگ قهرمانان حاضر باشیم، باشگاه فعالیت های خودش را آغاز کرده ودر حال سر و سامان دادن به 
بدهی های خارجی است.وی با اشاره به ماجرای نامه باشگاه استقلال به فدراسیون فوتبال برای مکاتبه 
با فدراســیون جهانی فوتبال، افزود: فیفا در جهت احراز اصالت نامه ها در این مورد از فدراسیون فوتبال 
استعلام می گیرد. در همین جهت بود که کارشــناس بین الملل فدراسیون فوتبال از بخش بین الملل 
باشگاه استقلال خواست پیش نویس نامه باشــگاه را برای بین الملل فدراسیون فوتبال، ارسال شود.
سمیعی گفت: باشگاه استقلال، پیش نویس یک نامه را برای فدراسیون فوتبال ارسال و تاکید کرد این 
نامه یک پیش نویس است، فدراسیون هر طور صلاح می بیند، تغییرات بدهد. تعطیل بودن فدراسیون 
فوتبال در روزهای پنجشنبه و جمعه در روزهایی که فیفا به صورت رسمی کار می کند، این مشکلات را به 
وجود می آورد.عضو هیئت مدیره باشگاه استقلال، تصریح کرد: مدیرانی که علیه استقلال نامه زده اند، 
یک نامه دیگر هم زده اند و علاوه بر عنوان جعل، جاعل را هم تعیین کرده اند. این مدیران یا معنی جعل را 
نمی دانند یا از عمد این کار را کرده اند. فدراسیون فوتبال در این موضوع ذینفع نبود که بخواهد اقدامی انجام 
دهد و فقط مسئولیت تایید آن را داشت. باشگاه استقلال در این زمینه ذینفع بود. وقتی کارشناس بین 
الملل باشگاه استقلال خودش به بین الملل فدراسیون فوتبال پیش نویس را ارائه می کند، هیچ قصد و 
نیتی برای جعل وجود نداشته است.وی افزود: درست بعد از دربی، حواشی که به وجود آمد و حملاتی که 
شکل گرفت، همزمان این نامه منتشر می شود. وقتی یک نامه محرمانه منتشر می شود نهادهای ذیربط 
هم حساس می شوند و چه قدر خوب که دوستان شکایت کرده اند. چرا که همان نهادها هم متوجه شدند 
نامه از کجا، چگونه، به چه دلیل و به وسیله چه کسانی منتشر شده، این یک رقابت عادلانه نیست. کسانی 

که به مدیرعامل یا باشگاه اتهام جعل زده اند باید پاسخگو باشند. جعل به هیچ عنوان رخ نداده است.

محرومیت سپاهان از حضور تماشاگران
کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال رای خود را در خصوص محرومیت تماشاگران باشگاه سپاهان اعلام 
کرد.به گزارش ایسنا، کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال اعلام کرد که »پیرو نامه ارسالی از سوی باشگاه 
سپاهان اصفهان در خصوص پذیرش دادنامه شماره ۱۶۲۸ مورخ ۲۸ آذرماه ۱۴۰۲ مبنی بر محرومیت از 
حضور هواداران تیم مربوطه در دیدار خانگی با استناد به  دادنامه صادره به شماره ۱۰۳۲ مورخ ۱۴۰۲/۳۰/5، 
باشگاه مربوطه باید اولین دیدار خانگی خود را بدون حضور تماشــاگر برگزار کند.«اولین بازی خانگی 

سپاهان در هفته چهاردهم یکشنبه، سوم دی مقابل آلومینیوم اراک خواهد بود.
 

مذاکره مدیران نساجی با گزینه لالیگایی
مدیران باشگاه نساجی در حال مذاکره با یک گزینه اســپانیایی برای هدایت این تیم هستند.باشگاه 
نساجی استعفای سید مهدی رحمتی از سرمربیگری این تیم را قبول کرد و مدیران این باشگاه بلافاصله 
درصدد انتخاب جانشین برای وی برآمده اند. برهمین اســاس در حال حاضر مدیران این تیم در حال 
حاضر مذاکراتی را با لوکاس آلکاراس سرمربی اسپانیایی آغاز کردند تا بدون از دست رفتن وقت، تکلیف 
سرمربی جدید تیم شان را مشخص کنند. لوکاس آلکارس 57 ساله، آخرین تیمی که مربیگری کرده 
است ایبیسا تیمی از دسته ۳ اسپانیا بوده که در بین سال های ۲۰۲۲ تا ۲۰۲۳  و در ۲۶ بازی که روی نیمکت 
این تیم نشسته ۴ پیروزی، ۱۰ تساوی و ۱۲ شکست کسب کرده است. او پیش از این سابقه مربیگری در 
تیم های گرانادا، آلمریا، لوانته، الچه و ساراگوسا داشته است.همچنین سابقه حضور در تیم ملی الجزایر 

را هم داشته و المپیاکوس نیکوزیا قبرس هم دیگر تیمی بوده که آلکارس سرمربیگری کرده است.

زشکافه ورزش ور

واکاوی تقابل ذوب آهن و فولاد خوزستان؛ 

سرد و مرده!

هفته سیزدهم رقابت های لیگ برتر فوتبال، جام خلیج فارس  
با برگــزاری ۶ دیدار خاتمه یافت که در یکــی از این رقابت ها، 
ذوب آهن اصفهان در ورزشــگاه فولادشــهر مقابل فولاد خوزستان تن به 

تساوی بدون گل داد.
ذوب آهن در یکی از کم موقعیت ترین بازی های هفته ســیزدهم، مقابل 
فولاد تن به تساوی خانگی بدون گل داد تا علاوه بر از دست دادن ۲ امتیاز 
با ارزش دیگر، روند تســاوی های این تیم وارد سومین هفته خود شود. 
سبزپوشان اصفهانی در شرایطی از ۳ هفته اخیر ۶ امتیاز حساس را از دست 
داده اند که می توانســتند با توجه به تزلزل سایر تیم ها در هفته های اخیر، 

جایگاه شان را در جدول بهبود ببخشند .
این دیدار در شرایطی برگزار شد که سبزپوشان اصفهانی می دانستند با توجه 
به شرایط جدول و نتایج رقم خورده در هفته سیزدهم، برای حفظ و بهبود 
جایگاه شان باید از سد فولاد بگذرند، اتفاقی که در عمل رخ نداد و سریال 
تساوی های گاندوها وارد سومین هفته خود شد. ذوب آهن با این نتیجه ۲۱ 

امتیازی شده و به رده ششم جدول سقوط کرد.
در آن ســو فولادی ها در شــرایطی به مصاف ذوب آهن آمــده بودند که 
می دانستند برای فرار از قعر جدول و بهبود جایگاه شــان باید از ربیعی و 
شاگردانش امتیاز بگیرند و در نهایت نیز به هدف شان رسیدند. فولاد با این 
تساوی ۱۱ امتیازی شده و با توجه به سایر نتایج هفته به رده دوازدهم جدول 
صعود کرد.تقابل ذوب آهن و فولاد را باید نمایش بدون پرده از مشکلات تیم 
ربیعی دانست؛ ذوب آهن لیگ بیست و سوم تیم ساختارمند و مسنجمی 
است که اگرچه نظم تاکتیکی خوبی دارد اما کمبود مهره های خلاق در این 
تیم باعث شــده تا گاندوهای اصفهانی تنوع تاکتیکی لازم را نداشته و در 
خلق موقعیت های گلزنی با مشکل مواجه باشند.در حقیقت می توان گفت 
کمبود مهره های خلاق به ویژه در میان میدان دست ربیعی را برای اعمال 
تغییرات تاکتیکی مدنظرش بسته و همین یکنواختی تاکتیکی باعث شده 
تا رقبای ذوب آهن به راحتی بتوانند نقاط ضعف و قدرت این تیم را آنالیز و 
معبرهای حرکتی سبزپوشان در فاز هجومی را ببندند، نقطه ضعفی که در 
صورت ادامه دار بودن می تواند روند ذوب آهن دچار مشکل کند و  ربیعی باید 
برای حل آن راه حلی بیندیشد.تقابل ذوب آهن و فولاد، بار فنی و تاکتیکی 
چندان بالایی نداشت و نزدیکی شیوه بازی دو تیم باعث شد تا این دیدار 
تبدیل به یکی از کم  موقعیت ترین بازی های هفته شود. با این حال می توان 
گفت که سبزپوشان اصفهانی علی رغم عملکرد ضعیف در فاز هجومی، در 
مجموع بازی منطقی و قابل قبولی را به نمایش گذاشتند و با وجود ده نفره 
شدن، با اتکا به ساختار دفاعی قدرتمندشان توانستند، یک امتیاز خانگی 

مهم را به دست بیاورند.
ربیعی با توجه به شناختی که از شــیوه بازی فولادی ها داشت، ذوب آهن 
را به گونه ای روانه میدان ساخت که با اجرای یک بازی مالکانه و با اتکا به 
پرسینگ بالا و گرفتن مالکیت توپ و فضا، تیم اهوازی را به زمین خودی 
بکشــانند و از کندی مدافعان فولاد در برگشــت به عقب و ضعف آنها در 
عمق خط دفاعی بهره برده و دســت به خلق موقعیت بزنند.سبزپوشان 
اصفهانی تلاش داشــتند تا با پوشــش منطقه ای زمین و تجمع در میانه 

میدان، هافبک های فولاد را از جریان بازی خارج و با پرس نفر به نفر و قطع 
توپ های مداوم، مانع خلق موقعیت قرمزپوشان اهوازی شوند.

شاگردان ربیعی در نیمه نخست توانســتند برنامه های مدنظرشان را تا 
حدودی پیاده کنــد و موقعیت های خوبی را هم خلق کردنــد، اما اخراج 
به موقع فردین یوســفی، باعث شــد تا مجبور به عقب نشینی تاکتیکی 
شده و فشرده تر بازی کنند. شــاگردان ربیعی در نیمه دوم با دوندگی بالا 
بازیکنان فولاد را مجبور ساختند که رو به بازی از کناره ها و ارسال های پیاپی 
بیاورند و با یارگیری دقیق، مهاجمان این تیم را کاملا مهار کرده و با توجه 
به مهارت شان روی توپ های بلند مانع از خلق موقعیت جدی روی دروازه 
خود شدند.سبزپوشــان اصفهانی در فاز هجومی روی ارسال از جناحین 
و ضربات ایســتگاهی بوده و نیم نگاهی نیز به ارسال های عمقی اسلامی 
و فرارهای سریع محمدی داشــتند؛ با این حال شاگردان ربیعی در خلق 
موقعیت ضعیف نشان دادند و نتوانستند موقعیت جدی را به وجود آورند.
بازیکنان ذوب آهن در بیشتر پارامترهای بازی از جمله مالکیت توپ، تعداد 
پاس و شوت های درون چارچوب عملکرد  بهتری نسبت به فولاد از خود 
به جای گذاشتند؛ شاگردان ربیعی 9 بار به سمت دروازه فولاد شوت زدند 
که از این تعداد تنها ۲ شوت آنها درون چارچوب بود، این درحالی است که 
بازیکنان فولاد ۶ بار به سمت دروازه ذوب آهن شوت زدند که هیچ کدام از 
شوت های آنها درون چارچوب نبود و همین تفاوت به خوبی ساختار دفاعی 

منظم ذوبی ها را نشان می دهد.یکی از پوئن های مثبت ذوب آهن در این 
بازی، جنگندگی  و دوندگی بی امان بازیکنان خط میانی و دفاع این تیم بود. 
هافبک ها و مدافعان ذوب آهن در این دیدار با دوندگی بسیار، موفق شدند تا 
خط میانی و حمله فولاد را از جریان بازی خارج کرده و برنامه های هجومی 
قرمزپوشان اهوازی را بی اثر کنند.یکی از نکات منفی عملکرد ذوب آهن در 
۳ هفته اخیر، ضعف عمده در ساختار هجومی است؛ ذوب آهن در ۳ بازی 
خود، تنها یک گل به ثمر رسانده و این آمار منفی، زنگ خطر را برای شاگردان 
ربیعی به صدا درآورده است. از طرف دیگر تیم ربیعی در این مدت در خلق 
موقعیت گلزنی نیز ضعیف نشان داده و در هر ۳ بازی قبلی خود امید به گل 

پایینی داشته و موقعیت های کمی را خلق کرده است.
ذوب آهن اگر چه در زدن ضربات آخر ناکام بود، اما در طول بازی از انسجام 
تاکتیکی و ساختار تیمی هدفمندی برخوردار بوده و بازی قابل قبولی را به 
نمایش گذاشت. نمایش ذوب آهن مقابل فولاد نشان داد که تیم ربیعی از 
نظم دفاعی، ساختار تیمی و تاکتیکی هدف مندتر و از تمرکز روانی بالاتری 
نسبت به گذشــته برخوردار شــده اســت. با این حال ذوب آهن با وجود 
قابلیت های فنی و توان تاکتیکی بالایی که در اختیار دارد، هنوز در ساختار 
هجومی با اشکالات زیادی روبه رو اســت و اگر ضعف ساختار هجومی و 
ناتوانی در خلق موقعیت این تیم برطرف نشــود، در ادامه لیگ مشکلات 

بیشتری برای سبزپوشان به وجود خواهد آورد.

لورکوزن، هجومی ترین تیم فوتبال اروپا
بایر لورکوزن با هدایت ژابی آلونسو تنها تیمی در پنج لیگ معتبر اروپایی است که به رکورد ۸۰ گل 
تا اینجای فصل رسیده است.به گزارش ایسنا و به نقل از اســپورت، بایر لورکوزن یک پیروزی پر 
گل دیگر را در بوندسلیگا به دست آورد. لورکوزن در هفته شانزدهم رقابت های بوندسلیگا از بوخوم 
پذیرایی کرد و توانســت با ۴ گل به پیروزی برســد.لورکوزن در فصل جاری در فاز هجومی چه در 
بوندسلیگا و چه در لیگ اروپا نمایش خیره کننده ای داشــته است.شاگردان ژابی آلونسو در ۲5 
بازی خود در فصل جاری در همه رقابت ها موفق به زدن ۸ گل شــده اند یعنی میانگین آنها در هر 
بازی بیشتر از سه گل بوده است.لورکوزن تنها تیم در فوتبال اروپاست که توانسته در فصل جاری به 
رکورد ۸۰ گل برسد تا لقب هجومی ترین تیم را به خود اختصاص دهد.آلونسو که نشان داده مربی 

بزرگی است، احتمال حضورش روی نیمکت رئال مادرید بسیار زیاد است.
 

توخل: بعضی از بازیکنان با وجود بیماری بازی کردند
ســرمربی بایرن مونیخ بعد از پیروزی برابر وولفســبورگ گفت که بعضــی از بازیکنان تیمش با 
وجود بیماری بازی کردند.به گزارش ایســنا و به نقل از اسپورت ۱، بایرن مونیخ در هفته شانزدهم 
رقابت های بوندسلیگا به مصاف وولفســبورگ رفت. بایرن در این بازی خارج از خانه توانست با 
نتیجه دو بر یک به پیروزی دســت پیدا کند تا اختلاف ۴ امتیازی خود با بایر لورکوزن صدرنشین 
را حفظ کند.توماس توخل در نشست خبری بعد از بازی گفت: اوپامکانو از ناحیه معده احساس 
سوزش داشــت و رافائل گریرو هم بیمار بود با این حال هر دو بازیکن در ترکیب به میدان رفتند 
و عملکرد خوبی هم  از خود نشــان دادند.او ادامه داد: متاسفانه برای دقایقی و بعد از گل نخست 
وولفسبورگ تمرکز خود را از دست دادیم و شاید این به خاطر خستگی بازیکنان بود. مجبور بودیم تا 
پایان از پیروزی خود دفاع کنیم و در این ماموریت موفق بودیم و سه امتیاز را به دست آوردیم.بایرن 
مونیخ بعد از شکست سنگین برابر فرانکفورت در سه بازی پیاپی به پیروزی دست پیدا کرده است. 
توماس توخل در این بار گفت: بله! ما واکنش خوبی به این شکســت سنگین داشتیم. با وجود 

آنکه مصدومان زیادی داریم اما عملکرد خوبی از خود نشان داده ایم و این امیدوار کننده است.
 

خشم »پرس« از امباپه و تمایل به هالند
طبق اعلام رسانه های اسپانیایی رییس باشگاه رئال مادرید بی خیال جذب امباپه شده و در تلاش 
است تا ارلینگ هالند را جذب کند.کیلیان امباپه هدف بزرگ رئال مادرید بعد از جدایی کریستیانو 
رونالدو بود. این بازیکن فرانسوی در سال ۲۰۲۲ تا آستانه پیوستن به رئال مادرید پیش رفت اما در 
نهایت قراردادش را با پاری سن ژرمن تمدید کرد و در این تیم ماندنی شد.امباپه تا تابستان ۲۰۲۴ 
با پاری سن ژرمن قرارداد دارد؛ اما حاضر به تمدید قراردادش با این تیم نشده و از طرف دیگر هم 
حاضر نشده با سران باشگاه رئال مادرید وارد مذاکره شود.برنامه ورزشی دیونساسنترال اسپانیا 
اعلام کرد که فلورنتینو پرس از امباپه عصبانی است و دیگر بی خیال جذب این بازیکن شده است.

 

»ژاوی« راضی نیست!
سرمربی آبی اناری ها با وجود پیروزی برابر آلمریا از عملکرد شاگردانش راضی نیست و به انتقاد 
ضمنی از آنها پرداخت.به گزارش ایسنا و به نقل از مارکا، بارسلونا در هفته هجدهم رقابت های لالیگا 
به مصاف آلمریای قعرنشین رفت و به سختی و با نتیجه ۳ بر ۲ توانست به پیروزی دست پیدا کند. 
ژاوی از عملکرد شاگردانش به ویژه در نیمه نخست راضی نبود.سرمربی آبی اناری ها در نشست 
خبری بعد از بازی گفت: بیشتر از آنچه انتظار داشتم اذیت شدیم. ۳۰ توپ به سمت دروازه حریف 
شوت کردیم و فرصت های زیادی را از دست دادیم. در نیمه نخست اصلا خوب نبودیم اما در نیمه 

دوم بهتر ظاهر شدیم.

خبر  روز

پیشکسوت فوتبال:

پرسپولیس هنوز هم شانس 
قهرمانی دارد

یک پیشکسوت فوتبال می گوید: پرسپولیس 
اگر بتواند در ادامه لیگ امتیازات از دست رفته 
خود را جبران و با تمرکز بیش تری بازی کند باز 

هم شانس قهرمانی دارد.
ابراهیم قاســمپور در گفت وگو با ایسنا، درباره 
وضعیت پرسپولیس در ادامه رقابت های لیگ 
برتر فوتبال اظهار کرد: در فوتبال هیچ چیزی قابل 
پیش بینی نیست، البته وضعیت پرسپولیس 
برای صدرنشینی بســتگی به حریفانش یعنی 
استقلال و سپاهان دارد و این که بتواند امتیازات 
از دست رفته خود را جبران و در هفته های باقی 
مانده به نتایج خوبی دست پیدا کند.وی یکی از 
ضعف های اصلی پرسپولیس را نداشتن مهاجم 
خوب و گلزن عنوان کرد و افزود: پرسپولیس از 
ابتدای فصل تاکنون از داشتن یک مهاجم خوب 
و شش دانگ در مضیقه است و همین امر سبب 
شده تا از موقعیت های خود به خوبی استفاده 
نکند.وی خاطرنشان کرد: پرسپولیس بعد از این 
که از جام باشگاه های آسیا حذف شد بازیکنان از 
نظر روحی و روانی شرایط خوبی نداشتند؛ اما  با 
تلاش کادر فنی و مدیریت بازیکنان از نظر روحی 
و روانی بازسازی شدند و اکنون شرایط ایده آل و 
خوبی دارند.قاسمپور تصریح کرد: پرسپولیس 
یکی از مدعیان قهرمانی است و قطعا کادر فنی 
با مرتفع کردن مشکلات و با جذب یک بازیکن 
فوروارد و هافبک خوب باز هم می تواند در صدر 
جدول قرار بگیرد.این پیشکسوت فوتبال گفت: 
در حال حاضر ســپاهان بضاعت بیشــتری در 
جذب بازیکن نسبت به استقلال و سپاهان دارد 
و فراز و نشیب این تیم کمتر از سایر تیم هاست. 
سپاهان در هر پســت چند بازیکن کلیدی دارد 
و دغدغه کم تری برای آسیب دیدگی بازیکنان 
خود دارد در حالی که استقلال و پرسپولیس از 
چنین شرایطی برخوردار نیستند. در روی کاغذ 
شانس قهرمانی سپاهان نسبت به این دو تیم 
بیشتر است؛ اما چون در فوتبال هیچ چیزی قابل 
پیش بینی نیست تا پایان نیم فصل نمی توان به 
صراحت اعلام کرد که کدام تیم شانس بیش تری 

برای قهرمانی دارد.

فوتبال جهان

عکس خبر  

هواداران اینتر خواهان 
جذب »طارمی«

هواداران اینتر میلان پس از حذف این تیم از 
جام حذفی ایتالیا مدعی شدند که اینزاگی به 
مهاجمی مثل مهدی طارمی نیاز دارد. »ما به 
طارمی در خط حملــه اینتر نیاز داریم«. این 
جمله یکی از هواداران اینتر پس از حذف از 
کوپا بود. تیمی که ۲ بار متوالی قهرمان جام 
حذفی ایتالیا شده بود، مقابل بلونیا شکست 

خورد از این رقابت کنار رفت.

دبیر فدراسیون کوهنوردی:

 عملکرد سنگ نوردان رضایت بخش بود
دبیر فدراسیون کوهنوردی و صعودهای ورزشی گفت: عملکرد تیم ملی سنگ نوردی در مسابقات کاپ آزاد آسیا رضایت بخش است و تیم ملی یخنوردی به سه 
مسابقه جام جهانی و قهرمانی جهان اعزام می شود.حسین مقدم با اعلام این خبر به خبرنگار ورزشــی خبرگزاری تسنیم گفت: نوجوانان در مسابقات سنگ 
نوردی هندوستان دو مدال کسب کردند و الناز رکابی و علیپور در مسابقات آزاد کاپ آسیا صاحب مدال شدند. از سنگ نوردانی که انتظار کسب مدال داشتیم یعنی 
رکابی و علیپور خوب عمل کردند و بقیه هم رکوردهای خوبی به دست آوردند.وی افزود: از آقای علیپور انتظار کسب مدال طلا می رفت که همین اتفاق افتاد و خانم 

رکابی با توجه به مصدومیتی که داشت و از مسابقات اندونزی جا ماند در این مسابقات هم مصدومیت در عملکردش بی تاثیر نبوده است اما روی سکو رفت.
دبیر فدراسیون کوهنوردی و صعودهای ورزشی خاطرنشان کرد: در مجموع عملکرد هر دو با توجه به اینکه شانس حضور در بازی های المپیک را دارند رضایت 
بخش بود سایر بازیکنان هم تجربه نخست خود را کسب کردند و رتبه هایشــان قابل قبول بود.وی همچنین از اعزام تیم ملی یخنوردی به سه مسابقه جهانی 
خبر داد و اظهار کرد: اردوهای تیم ملی سنگنوردی برگزار می شود؛ اما قرار است تیم ملی یخنوردی به مسابقات جام جهانی و قهرمانی اعزام داشته باشد که در 

سوئیس، کره جنوبی و کانادا برگزار می شود.

کنفدراسیون فوتبال آسیا در نامه رسمی و مهم شرایط 
حضور تیم ها در جام ملت های آسیا را اعلام کرد.

روز پنجشــنبه ســرانجام به صورت رسمی فرمت 
فهرست تیم ها برای حضور در جام ملت های ۲۰۲۳ 
آسیا اعلام شد. بر این اساس هر تیم امکان رجیستر 
۲۶ بازیکن در فهرســت نهایی خود را خواهد داشت 
که دست سرمربیان را برای انتخاب لیست خود باز 
می کند.این اتفاقی است که در جام جهانی ۲۰۲۲ برای 
اولین بار رخ داد و با استقبال سرمربیان همراه شد 
چرا که آنها عملا سه بازیکن بیشتر با خود به تورنمنت 
می بردند و امکان بیشتری برای سازگاری با شرایط 
تورنمنت و اتفاقات حین مسابقات داشتند و حالا این 

موضوع در جام ملتهای آسیا نیز انجام خواهد شد.
البته قانون به این شکل است که ۲۶ بازیکن در اردو 
حضور خواهند داشت؛ اما برای هر بازی ۲۳ بازیکن در 

لیست قرار خواهند گرفت و سه نفر روی سکو حضور 
خواهند داشت ولی برای بازی بعدی این سه بازیکن 

در دسترس خواهند بود.
نکته جالب اینکه تیم ملی در جام جهانی ۲5 بازیکن 
را به قطر برد و کارلوس کی روش تصمیم گرفت ایران 
را به تنها تیم قطر ۲۰۲۲ تبدیل کند که یک ســهمیه 
خود را خالی می گذارد اما بسیار بعید است که امیر 

قلعه نویی چنین تصمیمی بگیرد.
به عبارتی سرمربی تیم ملی که علاوه بر سه دروازه بان، 
باید برای ۱۰ پست خود ۲۰ بازیکن را انتخاب می کرد، 
حالا این فرصت را دارد تا به هــر خط دفاع، هافبک 
و حمله یک بازیکن را اضافه کند تا اســکواد تیمش 
پربارتر شــود.بنابراین امکان دارد قلعه  نویی تصمیم 
بگیرد این ســه جایگاه را به بازیکنان باتجربه نظیر 
امید ابراهیمی و کریم انصاری فرد اختصاص بدهد 

تا بار تجربی تیمش را بالا ببرد و شاید هم بازیکنان 
جوان را در این ســه جایگاه قرار بدهد تا آنها در این 
تورنمنت برای خود تجربه اندوزی کنند که البته باتوجه 
به اهمیت این مســابقات برای قلعه نویی، احتمال 

انتخاب نخست بیشتر خواهد بود.
این برای اولین بار در تاریخ جام ملت های آسیاست 
که لیســت تیم ها از ۲۳ بازیکن به ۲۶ نفر افزایش 
پیدا می کند و این موضوع کاملا شرایط را برای تیمها 

دستخوش تغییر خواهد کرد.

نامه مهمی که »قلعه نویی« را خوشبخت می کند!



دستاوردهای شرکت های دانش بنیان مستقر در 
شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان با شرکت های 
به نام اروپایی برابری می کند، این موارد نتایج 
ل گذشته بر ایران  ۴۵ سا تحریم هایی بود که در 

اسلامی روا داشتند

در جشنواره پژوهش و نوآوری در مدیریت شهری؛

۲ اثر پژوهشی شهرداری اصفهان رتبه گرفتند
مدیر پژوهش، خلاقیت و فناوری های نوین شهرداری اصفهان با اشاره به برگزاری اختتامیه جشنواره های 
پژوهش و نوآوری در مدیریت شهری و پژوهش و آموزش در مدیریت شهری و روستایی گفت: برای این 
جشنواره ۲۵۷۴ اثر ارسال شده بود که دو اثر از شهرداری اصفهان در این جشنواره حائز رتبه شد.مرتضی 
نصوحی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: اختتامیه پانزدهمین جشنواره پژوهش و نوآوری در مدیریت 
شهری و دهمین جشنواره پژوهش و آموزش در مدیریت شهری و روستایی، در مرکز همایش های برج 
میلاد برگزار شد.وی افزود: جشنواره های پژوهش و نوآوری در مدیریت شهری و پژوهش و آموزش در 
مدیریت شهری و روستایی در کنار هم برگزار و دو پروژه پژوهشی شهرداری اصفهان حائز رتبه شد.مدیر 
پژوهش، خلاقیت و فناوری های نوین شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: پروژه پژوهشی »تبیین گفتمان 
اصفهان، شهر زندگی« مجری »احمد مهرشاد« در محور اجتماعی و فرهنگی به عنوان اثر برگزیده و »طرح 
پژوهشی بررسی جایگاه، ابعاد قانونی، حقوقی و اجتماعی مرتبط با مسائل موتورسیکلت ها و ارائه راهبرد 
ساماندهی تردد، کاهش تخلفات و پارک موتورسیکلت ها در شهر اصفهان« مجری »مهدی فلاح« در محور 
حمل ونقل و ترافیک به عنوان اثر شایسته تقدیر شناخته شــدند.نصوحی اضافه کرد: برای این جشنواره 
۲۵۷۴ اثر ارســال شــده بود که از این تعداد ۱۴۵۳ مورد مقالات علمی، ۲۷۱ ایده خلاقانه، ۳۵۳ طرح 

پژوهشی، ۲۶۴ کتاب و ۲۳۳ پایانه تحصیلی بوده است.
 

مدیر پروژه هتل جهان   نما:

هتل جهان  نما یکی از پروژه های کلیدی اصفهان است
مدیر پروژه هتل جهان نما با بیان اینکه این پروژه به بهترین شکل ممکن در حال ساخت است و سالن های 
متعددی برای این ســالن طراحی کردیم، گفت: هتل جهان نما یکی از پروژه های کلیدی اصفهان بوده و 
حرف های زیادی برای گفتن دارد.به گزارش خبرگزاری ایمنا، مهرداد سلیمی در بازدید اصحاب رسانه از 
پروژه های مشارکتی شهرداری اصفهان ضمن قدردانی از فعالیت های مدیریت شهری اصفهان اظهار کرد: 
جهان نما چندین سال جلوه مرکز شهر اصفهان و ذهن شــهروندان را درگیر کرده بود و این یکی از دلایلی 
است که تیم سرمایه گذاری اجرای پروژه هتل را به عهده گرفت.وی افزود: یکی از الزامات در پروژه جهان نما 
این بود که اصلاحاتی را برای این پروژه در نظر بگیریم تا نمای خشن مرکزیت اصفهان را به نرمی و آرامش 
برسانیم.مدیر پروژه هتل جهان نما تاکید کرد: فضای داخلی این مجموعه مشکلات بسیاری داشت و برای 
بهره برداری با چالش های بسیاری روبه رو شدیم، از این رو جلسات متعدد در راستای بهره برداری از این 
پروژه برگزار شد، همچنین تاکنون توانستیم بهترین استفاده را از فضا داشته باشیم.سلیمی گفت: پنج 
هزار متر سقف هتل جهان نما را استانداردسازی کردیم و از ۱۲۴ اتاق به ۱۸۶ اتاق به ابعاد ۴۵ متر برای این 
هتل رسیدیم، همچنین قسمت های نما را به استاندارد هتل های پنج ستاره رساندیم.وی ادامه داد: سعی 
کردیم از مصالح روز دنیا اســتفاده کنیم تا زمان تحویل پروژه کاهش پیدا کند.مدیر پروژه هتل جهان نما 
اصفهان گفت: در طبقات پایین جهان نما دو باشگاه بدنسازی و استخر به صورت مجزا برای آقایان و بانوان 
در فاصله زمانی یکسان طراحی کردیم، همچنین تمام شهروندان می توانند از این امکانات استفاده کنند.

 

ابزار ۱۰۰۰ متر مربعی اطلاع رسانی در عرصه ناژوان
مدیر ناژوان شــهرداری اصفهان گفت: فضای عرصه ناژوان با نزدیک به ۱۰۰۰ متر مربع ابزار اطلاع رســانی و 
آگاهی سازی عمومی تحت پوشش قرار گرفت.مهدی قائلی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: مدیریت 
ناژوان هم زمان با ایام شهادت حضرت فاطمه زهرا )س( در راستای فرهنگ سازی و اطلاع رسانی عمومی، 
سطح عرصه ناژوان را مزین به بنرها و لمپوست های ترویج فرهنگ حجاب، عفاف، اذکار، آیات، روایات و 
سایر موضوعات فرهنگی، اجتماعی و قانونی کرده است.وی افزود: در این راستا با نصب ابزار اطلاع رسانی و 
آگاهی سازی عمومی از مخاطرات روشن کردن آتش و عواقب حقوقی و زیست محیطی آن شهروندان را برای 

داشتن شهری پاک و انجام تفریحات سالم با حفظ و رعایت حقوق شهروندی به همکاری دعوت کردیم.

اخبار

استاندار اصفهان: 

اراده ایران و نیجر بر گسترش روابط است

 استاندار اصفهان با تاکید بر گسترش روابط بین 
ایران و نیجر گفت: جمهوری اسلامی نشان داده 
با کشورهایی که دوستی می کند در همه شرایط از جمله شرایط سخت، 

دوستی خود را ادامه می دهد.
ســیدرضا مرتضوی در دیدار با وزیر مسکن کشــور نیجر، گفت: اراده 
کشور برادر، نیجر این است که تعاملات و ارتباطات مؤثری با جمهوری 

اسلامی ایران داشته باشد.
وی ادامه داد: نزدیک به ۵۰ سال از روابط ایران با کشور نیجر می گذرد؛ 
اما سطح روابط و تعاملات به نحو مطلوبی نیست، ولی تعاملات جدید 

روزهای امیدبخشی را گواهی می دهد.
اســتاندار اصفهان بیان کرد: امروز قاره آفریقا به عنوان یکی از مقاصد 

راهبردی جمهوری اسلامی شناخته می شود.
مرتضوی متذکر شد: ســفرهای اخیر ریاســت جمهوری و وزیر امور 
خارجه جمهوری اسلامی ایران به کشورهای آفریقایی از همین بابت 

است.
وی یادآور شد: در ۴۵ سال گذشته که کشور ما مورد تحریم بود، تلاش 

شد تا تحریم ها به فرصتی برای پیشرفت تبدیل شوند.
استاندار اصفهان افزود: امروز شرایطی به وجود آمده که در حوزه های 

مختلف صنعتی، کشــاورزی، اقتصاد دانش بنیان، بهداشت و درمان، 
فرهنگــی و ... فرصت های فوق العاده ای برای ایران اســلامی فراهم 
شــود.وی اظهار کرد: در ســال های اخیــر ایران اســلامی در حوزه 
فناوری های نوین پیشرفت های چشمگیری داشته است و بسیاری 

از زیرساخت های این حوزه در استان اصفهان وجود دارد.
وی ادامه داد: دســتاوردهای شــرکت های دانش بنیان مســتقر در 
شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان با شرکت های به نام اروپایی برابری 
می کند، این موارد نتایج تحریم هایی بود که در ۴۵ ســال گذشته بر 

ایران اسلامی روا داشتند.
مرتضوی عنوان کرد: قطعا به عنوان یکی از استان های پیشرو در حوزه 
علمی و اقتصادی کشور، همه بضاعت خود را در راستای پشتیبانی از 
سیاست های ریاست جمهوری اعمال خواهیم کرد و حمایت می کنیم 

تا توسعه روابط با کشور نیجر اتفاق بیفتد.
وی عنوان کرد: ایران اســلامی در برخورد با کشورهای دوست و برادر 
اصولی تعریف و بــر آن متعهــد و همین مورد وجــه تمایز جمهوری 
اسلامی ایران با سایر کشورها است.استاندار اصفهان گفت: ما به دنبال 
روابط دوجانبه هستیم تا در مسیر این روابط کشورها بتوانند مسائل و 

مشکلات خود را حل کنند.

  نیجر، به دنبال گسترش روابط و تعاملات با ایران اسلامی
»سالیسو ساهیرو آدامو« وزیر مسکن و شهرســازی کشور نیجر نیز 
در این گفت وگو، بیان کرد: ایران بســیار قابل احترام است و مشخص 

است مردمی بسیار کوشا و جدی دارد.
وی ادامه داد: به رغم تحریم هایی که همواره علیه ایران اعمال می شود 
متوجه شــده ام که ایران بســیار پرتلاش و کوشاســت زیرا ما نیز در 
تحریم هایی به ســر می بریم و باید در حوزه های مختلف از ایران الگو 
بگیریم.وزیر کشــور نیجر، گفت: هدف اصلی حضور مــن در ایران و 
اصفهان، دوستی و برقراری روابط است البته درصدد هستیم تا عمق 
روابط و ارتباطات در حوزه های مختلف با ایران مستحکم تر شود، در 
این راســتا از کارخانجاتی بازدید کردم که از لحاظ زیرســاختی قابل 
تحسین هستند.وی ادامه داد: دوم دی ماه نخست وزیر کشور نیجر 
با هیئت همراه وارد ایران می شوند و امیدوارم باب تعاملات بیشتر با 
ایران و اصفهان گشــوده شود.وزیر مســکن و شهرسازی کشور نیجر 
خاطرنشان کرد: از ۲۶ ژوئیه تغییراتی در کشور ما رخ داد پیش از آن 
ما همیشــه در برقراری ارتباط با ایران محدود بودیم اما امیدواریم با 
اتفاقی که در کشور من افتاده است مقامات ۲ کشور بیش از پیش با 

یکدیگر دیدار و تعامل داشته باشند.
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تسهیلات »خرید کالا« به بیش از هفت هزار فرهنگی در 
اصفهان پرداخت شد

رییس اداره رفاه و پشــتیبانی اداره کل آموزش و پرورش اســتان اصفهان گفت: ســال گذشته با 
توافق انجام شــده با بانک ملی، وام مرابحه )خرید کالا( ۳۰۰ میلیون  ریالی به بیش از هفت هزار 
فرهنگی اســتان اصفهان پرداخت شــد.به گزارش ایرنا به نقل از روابط عمومی آموزش و پرورش 
اصفهان، مهدی منتجب روز پنجشــنبه در گردهمایی کارشناســان معاون و امور رفاهی آموزش و 
پرورش مناطق و نواحی اســتان اصفهان افزود: این موضوع برای سال جاری نیز در حال پیگیری 
است که اطلاع رسانی های مرتبط به آن در زمان مناسب انجام خواهد شد.وی » فرهنگ کارت« را 
از جمله دیگر خدمات اداره رفاه و پشتیبانی دانســت و تصریح کرد: فرهنگ کارت بستر مناسبی را 
برای خرید اقساطی از ۴۰۰ فروشگاه متنوع در سطح استان فراهم کرده است که بازپرداخت اعتبار 
آن در ۱۰ قسط صورت می گیرد و تاکنون مورد استقبال بیش از ۱۵ هزار نفر از فرهنگیان استان قرار 
گرفته اســت.رییس اداره رفاه و پشتیبانی اداره کل آموزش و پرورش اســتان اصفهان ادامه داد: 
با توجه به جمعیت قابل  توجه فرهنگیان شــاغل و بازنشسته اســتان، فضاهای رفاهی آموزش  و 
پرورش جوابگوی نیازهای موجود نیست و لازم است به سمت تکمیل مراکز ناتمام و توسعه مراکز 
موجود حرکت کنیم.وی اذعان داشــت: مرکز فرهنگی و رفاهی چهار شهر اصفهان درحال  توسعه و 
بهسازی و همچنین درمانگاه دندانپزشکی فرهنگیان شــهر مبارکه نیز در حال ساخت است که در 
تلاشیم تا در ایام پیشــرو مورد بهره برداری قرار گیرد.منتجب گفت: استان اصفهان با دارا بودن ۲۰ 
مرکز فرهنگی و رفاهی در سطح استان رتبه اول کشور در این زمینه را دارد که از این میان، ۶ مرکز در 
کلان شهر اصفهان مستقر هستند و به جمع کثیری از فرهنگیان کشور خدمت رسانی می کنند.وی 
افزود: یکی از رسالت های فرعی آموزش  و پرورش بحث اسکان است که همیشه مورد توجه ویژه 
بوده و به بسیاری از فرهنگیان کشور خدمت رسانی کرده است. میزبانی بیش از ۳۴۰ هزار میهمان در 
ایام تعطیلات نوروزی امسال و بیش از ۱۸۰ هزار میهمان در ایام تعطیلات تابستان و کسب رتبه دوم 
اسکان آموزش  و پرورش کشور از جمله دستاوردهایی است که به همت کارشناسان تعاون میسر 
شده است.رییس اداره رفاه و پشتیبانی اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان عنوان کرد: مرکز 
فرهنگی و رفاهی ویلاســرای چادگان با ۲۰ ویلا، مرکز فرهنگی و تفریحی باغ بهادران با سه ویلا و 
میهمان سرای مشهد مقدس با ۲۰ سوئیت میزبان فرهنگیان استان اصفهان است.وی ابراز داشت: 
نوسازی و بهسازی مراکز و فضاهای فرهنگی و تفریحی آموزش و پرورش استان جزو مواردی است 
که مورد توجه ویژه قرار گرفته و به همین دلیل، برخی از مراکز استان در شمار بهترین مراکز فرهنگی و 
رفاهی آموزش و پرورش در سطح کشور هستند.منتجب اضافه کرد: بهره برداری از ساختمان جدید 
درمانگاه فرهنگیان نجف آباد از دیگر اقدامات اداره رفاه و پشتیبانی در طول سال گذشته بوده است.

وی گفت: موضوع تورهای تفریحی یک  روزه فرهنگیان به مقصد مناطق مختلف استان اصفهان در 
دستورکار است که برنامه ریزی لازم در خصوص آن در حال انجام است.

   افزایش ظرفیت پذیرش مسافران نوروزی ۱۴۰۳ در اصفهان
ســید علی مدینه معاون پژوهش، برنامه ریزی و توســعه منابع اداره کل آموزش و پرورش استان 
اصفهان در ادامه این نشست اظهار داشت: خدمت  رسانی مطلوب به فرهنگیان استان در حوزه رفاهی، 
سرمایه گذاری مناسبی است که افزایش بازدهی و بهره وری نیروی انسانی را به همراه دارد.وی افزود: 
تاثیر خدمات رفاهی در کلاس درس و با افزایش کیفیت تدریس معلمان مشخص می شود و به همین 
دلیل، کارشناسان تعاون وظیفه بزرگی را برعهده دارند.معاون پژوهش، برنامه ریزی و توسعه منابع اداره 
کل آموزش و پرورش استان اصفهان، تصریح کرد: زحمات شبانه روزی کارشناسان تعاون آموزش و 
پرورش استان اصفهان منجر به رشد قابل توجه آمار اسکان نوروزی و رسیدن به عدد ۳۴۰ هزار میهمان 
در نوروز امسال شده است و در تلاشیم امسال میزبان ۵۰۰ هزار مسافر نوروزی باشیم.وی بیان داشت: 
توجه ویژه به حفظ، توسعه و گسترش مراکز رفاهی و درمانی فرهنگیان استان باید مورد توجه جدی 

قرار گرفته و در این زمینه برنامه ریزی مطلوب انجام شود.

بامسئولان 

رییس کمیسیون عمران شورای شهر:

آشفتگی از گذر آقا نور ا... نجفی رخت بست

خبر روز 

امام جمعه اصفهان:

مسئولان با وعده های 
بدون عمل  سبب نارضایتی 

مردم نشوند
امام جمعه اصفهان با بیان اینکه در برخی از 
موضوعات دادن وعده به مردم و رفع نشدن 
مشکل ســبب نارضایتی می شــود، گفت: 

مسئولان وعده بدون عمل به مردم ندهند.
به گزارش خبرگــزاری تســنیم از اصفهان، 
آیت ا... سیدیوسف طباطبایی نژاد در دیدار 
فرمانده و معاونین ســپاه ناحیــه مقاومت 
بسیج امام علی)ع( اصفهان با اشاره به این 
که در برخی از موضوعات دادن وعده به مردم 
و رفع نشدن مشکل سبب نارضایتی می شود، 
اظهار داشــت: در برخی مواقــع کمبودهایی 
وجود دارد که وعده دادن ها درباره آنها درست 
نیست و مشــکل بیش از این است که گفته 
شود یک ساله آن را رفع می کنیم،  یکی از آن 

موضوعات مسئله آب اصفهان است.
وی با بیــان راهکارهایی که طی چند ســال 
اخیر برای حل معضل آب اصفهان پیشنهاد 
و یا انجام شــده اســت، گفت: حل این کار، 
با توجه به خشکســالی هایی که وجود دارد، 
یک روز و دو روز نبوده که درباره آن وعده ای 
بدهیم و سپس آن وعده انجام نشود، البته 
باید به مردم گفت که ایــن پروژه ها در حال 
انجام بوده، امــا زمان بر اســت.امام جمعه 
اصفهان با اشاره به آیه ۱۵ سوره حجرات بیان 
کرد: خداونــد در این آیــه می فرماید مومن 
کسی اســت که به خدا و قیامت ایمان دارد 
و شــک ندارد و اصول دینی آن یقینی است 
و یقین نیز باید بر اساس استدلال باشد .در 
این دیدار فرماند سپاه ناحیه مقاومت بسیج 
امام علی)ع( با اشــاره به وجود ۸۴ روستا 
و دو شهر درحوزه اســتحفاظی این ناحیه به 
برخی از مشــکلات و معضــلات این منطقه 
پرداخت و اظهار داشت:  کمبودهایی در حوزه 
استحفاظی ناحیه وجود دارد  که با پیگیری 
و تذکر به متولیان آن رفع می شــود از جمله 
این که از ۸۴ روستای این منطقه، ۱۰ روستا 
فاقد روحانی است که اثرات آن در موضوعات 

فرهنگی محلات مشخص است.

گذر ابوذر رهنان، 
تابستان ۱۴۰۳ به 
بهره برداری می رسد

مدیــر منطقــه ۱۱ شــهرداری 
اصفهان گفــت: عملیــات آغاز 
به کار ســاماندهی گذر تاریخی 
و گردشــگری ابوذر از مهر سال 
جاری آغاز شــده و قرار اســت 
تابســتان ســال آینده به پایان 

برسد.

عکس خبر

جریان دائمی زاینده رود و توقف آثار فرونشست زمین در اصفهان مطالبه همگانی است
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان گفت: جریان دائمی زاینده رود و توقف آثار فرونشست زمین در استان اصفهان مطالبه همگانی است.به گزارش 
خبرگزاری تسنیم از اصفهان، محمدرضا جان نثاری در شورای اطلاع رسانی استان اصفهان در خصوص مطالبه گری رسانه های استان اصفهان در حوزه تامین آب، اظهار 
داشت: مطالبه حوزه آب استان در رسانه های اصفهان در راستای مطالبه جریان دائمی رودخانه زاینده رود باشــد.وی ادامه داد: جریان دائمی زاینده رود و توقف آثار 
فرونشست زمین در استان اصفهان مطالبه همگانی است که ضروری است به همین منوال در رسانه ها نیز مطالبه گری شود.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری 
اصفهان درخصوص آلودگی هوا اصفهان نیز بیان کرد: مطالبه گری در این حوزه نیز همراه با فضای نخبگانی دنبال و از هرگونه مطالبه احساسی در این حوزه اجتناب شود.
جان نثاری با اشاره به پژوهش های علمی صورت گرفته توسط دانشگاه های استان اصفهان تصریح  کرد: در این حوزه باید برای مردم تشریح شود چه عواملی به صورت 
مشخص و با میزان سهم آلایندگی)با درصد و آمار کارشناسی( در آلودگی هوای اصفهان موثر است و چگونه می توان این عوامل را رفع کرد.وی گفت: همچنین اقدامات 
انجام شده در حوزه کاهش آلودگی هوای استان اصفهان برای مردم تشریح و تبیین شود.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان خاطرنشان کرد: در 
حوزه آب و هوا دستگاه های تخصصی استان اصفهان اطلاعات لازم را در اختیار اصحاب رسانه قرار دهند و مطالبه گری در این حوزه به صورت علمی و تخصصی انجام شود.

رییس کمیسیون عمران، معماری، شهرسازی و بافت 
تاریخی شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: وضعیت 
آشــفته ای در محور آقا نورا... نجفی وجود داشت که 
در دوره ششم مدیریت شــهری آن را سامان دادیم 
و این گذر شکل و شــمایل خوبی پیدا کرد؛ البته این 
محور فقط برای دسترسی محلی روی عبور خودروها 
باز است.رســول میرباقری در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا اظهار کرد: شکایات فراوانی از سوی شهروندان 
ساکن در محدوده پروژه گذر آقا نورا... نجفی به دلیل 
رها شــدن و تکمیل نکردن آن چندین ســال وجود 
داشت که علاوه بر آن به دلیل نزدیکی به میدان امام 
)ره( منظره نازیبایی را شــهروندان می دیدند که به 
هیچ عنوان زیبنده نصف جهان نبود.وی افزود: گذر 
آقا نورا... نجفی از نقاطی اســت که چندین سال بود 

شهروندان به دلیل تاخیر در اجرای آن، دچار مشکلاتی 
همچون گردوغبار و آسیب های اجتماعی شده بودند.
رییس کمیسیون عمران، معماری، شهرسازی و بافت 
تاریخی شورای اسلامی شــهر اصفهان خاطرنشان 
کرد: در نهایت با پیگیری های انجام شــده از سوی 
این کمیسیون، موضوع طراحی و مرمت دیواره ها و 
اجرای مبلمان شهری و کف سازی محور آقانور انجام 
شــد.میرباقری اضافه کرد: طراحی گــذر آقا نورا...
سال گذشــته در سازمان نوســازی و بهسازی شهر 
اصفهان به شکل خوب و قابل قبولی از نظر قرارگیری 
در بافت تاریخی به دلیل همســایگی با میدان امام 
خمینی )ره( انجام و تعمیــرات و مرمت دیواره ها و 
کف این محــور صورت گرفت.وی افــزود: وضعیت 
آشــفته ای در محور آقا نورا... نجفی وجود داشــت 

که در این دوره آن را ســامان دادیم و این گذر شکل 
و شــمایل خوبی پیدا کرده که البته این محور فقط 
برای دسترسی محلی روی عبور خودروها باز است.
رییس کمیسیون عمران، معماری، شهرسازی و بافت 
تاریخی شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه اگر 
نتوانیم آسایش ساکنان بافت تاریخی را فراهم کنیم، 
تعداد کمی که در این بافت ســاکن هستند نیز نقل 
مکان خواهند کرد، ادامه داد: لازم است سعی کنیم 
حیات و شرایط خوب زندگی را به شهروندان در این 

نقاط تاریخی بازگردانیم.
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مدیر عامل شرکت فولاد مبارکه خبر داد:

سهم ۳۴ درصدی فولادمبارکه از تولید فولاد در کشور

مدیرعامل فولاد مبارکه گفت: این شــرکت بزرگ تریــن تولیدکننده ورق های 
فولادی تخت در خاورمیانه و شمال آفریقاســت و همچنین سهم 34 درصدی 
از تولید فولاد در کشــور را نیز دارد.به گزارش بازار، سید یاسر طیب نیا در حاشیه 
امضــای تفاهمنامه همکاری در زمینه بازســازی و بهســازی تجهیزات لیزری 
شرکت فولاد مبارکه و مرکز علوم و فنون لیزر ایران اظهار داشت: اقداماتی مانند 
تجهیزسازی نقطه گلوگاهی مهمی در صنعت است و به دنبال خود اتفاقات بزرگی 

را رقم می زند و ارزش آن برای اقتصاد ملی بیش از یک تجهیز ساده است.
وی با بیان اینکه بخش همکاری با معادن زیر نظر سازمان انرژی اتمی امسال 
یک میلیون و 200 هزار تن ســنگ در همکاری با معادن اکتشاف شده است که 
ســال آینده این رقم دو میلیون تن خواهد شد، افزود: فولاد مبارکه بزرگ ترین 
تولید کننده ورق های فولادی در غرب آســیا و شــمال آفریقاست و ارزش این 
مجموعه بالغ بر 15 میلیارد دلار است.مدیرعامل فولاد مبارکه بیان داشت: فولاد 
مبارکه بزرگ ترین تولیدکننده ورق های فولادی تخت در خاورمیانه و شــمال 
آفریقا است که سهم 34 درصدی از تولید فولاد در کشور و سهم حدود 20 درصدی 
در منطقه دارد؛ این شرکت با تولید 11.4 میلیون تن آهن اسفنجی به عنوان بزرگ 
ترین تولید کننده این نوع آهن در جهان محسوب می شود.وی با اشاره به اینکه 
ارزش فعلی بازار فولاد مبارکه بیش از 510 هزار میلیارد تومان با سهم 1.5 درصدی 
در تولید ناخالص داخلی کشــور و حدود 6.5 درصــد در تولید ناخالص داخلی 
بخش صنعت کشور است، گفت: امروز زنجیره تامین گسترده فولاد مبارکه شامل 
بیش از دو هزار و 500 تا سه هزار شرکت است و این مجموعه صنعتی دارای یک 
شبکه گسترده ای از مصرف کننده است که بیش از یک هزار کارخانه و تولیدکننده 
مصرف کننده بزرگ این مجموعه را تشکیل می دهند.وی، چشم انداز اول گروه 
فولاد مبارکه در 1410 را رســیدن به درآمد 15 میلیارد دلار در سال دانست و بیان 
داشت: توسعه سرمایه انســانی دومین رویکرد فولاد مبارکه برای تحقق چشم 
انداز سال 1410 است، سال گذشته یک هزار و 100 نفر استخدام رسمی داشتیم و 
6 هزار نفر نیز در شرکت های زیرمجموعه شاغل شدند.طیب نیا ادامه داد: رسیدن 
به توسعه پایدار جز با به کارگیری نیروی نخبه تحقق نخواهد یافت این رویکرد 
را در شــرکت فولاد مبارکه، گروه فولاد مبارکه و حتی شــرکت های دانش بنیان 
که با ما همکاری دارند در نظر گرفته ایم.وی با بیان اینکه توســعه متوازن مهم 
ترین رویکرد فولاد مبارکه اســت، گفت: گروه فولاد مبارکه از سال 1371 تاکنون 
به ظرفیت تولید 10.2 میلیون تن رسیده و هدف گذاری توسعه متوازن دارد.این 

مجموعه موفق به طراحی و تولید ورق های فولادی زنگ نزن شد که ارزش این 
نوع فولاد 10 برابر فولادهای دیگر است وامیدواریم در نیمه دوم تولید انبوه این 

محصول را داشته  باشیم.

    راه اندازی ۲ نیروگاه سیکل ترکیبی و نیروگاه خورشیدی
مدیرعامل فولاد مبارکه بیان داشــت: در بحث توازن منطقه ای نیز راه اندازی 2 
نیروگاه سیکل ترکیبی و نیروگاه خورشیدی را در دســت اقدام داریم؛ در حوزه 
انرژی فولاد مبارکه برای نخستین بار نیروگاه سیکل ترکیبی کلاس F را راه اندازی 

کرد و کلنگ نیروگاه خورشیدی 600 مگاواتی در شرق اصفهان را به زمین زد.  
طیب نیا با بیان اینکه تنها 50 درصد آلاینده ها مربوط به صنایع است، تاکید کرد: 
فولادمبارکه امروز به دنبال تبدیل شدن به صنعت سبز است، ما سعی داریم فولاد 
مبارکه را به عنوان یک الگو مطرح کنیم. در حوزه حفظ محیط زیست پروژه هایی 

به ارزش 2.3 میلیارد دلار برنامه ریزی کرده ایم.
وی گفت: کاهش 2.5 میلیون تنی تولید دی اکســیدکربن در سال را با اجرای 

پروژه های حوزه انرژی خواهیم داشت.

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه تصریح کرد: سال گذشــته فولاد مبارکه در بین 
100 شرکت برتر ایران رتبه اول خلق ارزش را کسب کرد، زیرا سنگی که در معدن 
ارزش هر تن 150 هزار تومانی دارد را تبدیل به محصولی می کنیم که در بازار امروز 
هر کیلوگرم 30 هزار تومان اســت و هر تن آن 30 میلیون تومان اســت و اگر به 
سمت فولاد زنگ نزن برویم این ارزش به ده ها برابر و معادل 150 میلیون تومان 
می رسد، اگر فولاد مبارکه سودآور است و در سودآوری اول است، علت آن انجام 

اقدامات است و این وجه تمایز ماست.
وی با بیان اینکه سال گذشته ما از ظرفیت اسمی 10 میلیون تن عبور کردیم و به 10 
میلیون و دویست هزار تن رسیدیم، تاکید کرد: امیدواریم در سال جاری با کمک 

نهادها و کاهش قطعی گاز بتوانیم مدیریت خوبی داشته باشیم.

    صادرات در کنار تامین نیاز داخل؛ هدف  گذاری اصلی فولاد مبارکه
طیب نیا، هدف گذاری در فولاد مبارکه را صادرات در کنار تامین نیاز داخل دانست 
و بیان کرد: از ابتــدای راه اندازی تا امروز بیش از 25 میلیــون تن صادرات با 11 
میلیارد دلار درآمد داشتیم و امسال نیز امیدوارم رکورد سال گذشته را پشت سر 

بگذاریم و صادرات بیشتر و عرضه بیشتر در داخل داشته باشیم.
وی، هدف تولید در فولاد مبارکه را رســیدن به 18 میلیون تن تولید تا سال 1410 
دانست و گفت: این امر را با توسعه کمی و توسعه متوازن دنبال می کنیم، در این 
راستا 220 پروژه توسعه ای با 5 میلیارد دلار در فولاد مبارکه تعریف شده است و 

همزمان با هم اجرا می شوند.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه گفت: سال گذشته یک هزار و 321 قطعه، تجهیز 
و ماده مصرفی در فولاد مبارکه بومی سازی شد و تا امروز 100 هزار قطعه، تجهیز 
و ماده مصرفی بومی سازی شده که عمده این اتفاق در 10 سال گذشته و بعد از 
تحریم  ها اتفاق افتاده است و صدها شــرکت دانش بنیان در این ارتباط با هم 

همکاری می کنند و این یک کار تیمی مشترک است.
وی با بیان اینکه فولاد بیشترین حمایت را از شــرکت  های دانش بنیان داشته 
است، تصریح کرد: 400 پایان نامه دانشگاهی در این زمینه داریم که فولاد مبارکه 
درصدد توسعه زیست بوم نوآوری باز است و در این راستا با حمایت از طرح  های 
دانشــگاهی، نگاهی متحولانه در این حوزه داشته است به طوری که بسیاری از 
اساتید دانشگاه ها ســاعات کلاس درســی خود را در مجتمع فولاد مبارکه می 

گذرانند.
طیب نیا، اشــتغال زایی را دیگر وجه تمایز فولاد مبارکه با دیگر صنایع دانســت 
و گفت: 35 هزار نفر مســتقیم و 380 هزار نفر مســتقیم و غیر مستقیم در این 

مجموعه شاغل بوده است.
وی با بیان اینکه، ســند پیشــرفت آبادانی منطقه را انجام داده ایم که طبق آن 
براســاس ظرفیت منطقه مســئولیت اجتماعی خود را مطرح کــرده ایم، ابراز 
کرد: آبادانی منطقه ای دیگر شامل توزیع ســبدهای معیشتی نیست در حوزه 
توانمندسازی و آموزش سرمایه گذاری کرده ایم که شهروندان نیز استقبال خوبی 
را داشته  اند؛ در حوزه کشاورزی، دامداری، صنایع دستی با سپاه همکاری های 
خوب و مشترکی داشته ایم به طوری که در حوزه آموزش کشاورزی راندمان 10 

درصد افزایش یافته که برخی مناطق به 40درصد رسیده است.
وی تصریح کرد: چنانچه دیگر شــرکت  های بزرگ نســبت به توانمندســازی 

شهروندان ورود کنند نتایج و تاثیرات خوبی را به دنبال خواهد داشت.
مدیر شرکت فولاد مبارکه گفت: در حوزه مشــاغل خانگی مثل بافندگی و قالی 
بافی را آموزش داده ایم و امروز دستگاه ریســندگی در اختیارشان قرار دادیم و 
برای شان بازاریابی می کنیم و این الگو را در مناطق دیگر پیاده سازی می کنیم.

در بیست وچهارمین همایش ملی صنعت سبز:

۶ بیمارستان تامین اجتماعی به عنوان واحد برگزیده سبز کشور تقدیر شدند
کنشگر حوزه هوشمندسازی:

تولیدات صنعتی ایران عمدتا سنتی و تک محصول است

مدیرکل درمان مســتقیم ســازمان تامین اجتماعی با اعلام انتخاب تعدادی 
از بیمارستان های این ســازمان به عنوان واحد برگزیده ســبز از سوی سازمان 
ملی حفاظت از محیط زیست و تقدیر از این بیمارستان ها در بیست وچهارمین 
همایش ملی صنعت سبز گفت: در مجموع در همایش ملی سال جاری سازمان 
حفاظت از محیط زیست، 10 بیمارستان به عنوان واحد خدماتی سبز و برگزیده 
کشوری انتخاب شدند که 5 بیمارستان ملکی و یک بیمارستان هیئت مدیره ای 
سازمان تامین اجتماعی در زمره برگزیدگان این همایش بودند که به عنوان واحد 

خدماتی سبز کشوری تقدیر و تجلیل شدند.
مهدی ناقوسی با اشــاره به تاثیرات چشــمگیر فعالیت مراکز درمانی و به ویژه 
بیمارستان ها بر محیط زیست گفت: به تاثیرات مراکز درمانی بر محیط زیست 
اغلب توجهی نمی شود یا در مواردی این تاثیرات انکار می شود که سبب تحمیل 
هزینه های سنگین استفاده از انرژی، آب و مدیریت مواد زائد و بروز آثار مخرب 

بر حوزه ایمنی و کیفیت خدمات خواهد شد.
وی افزود: ســازمان تامین اجتماعی به عنــوان بزرگ ترین ســازمان بیمه گر 
اجتماعی کشور با عنایت به اهمیت رعایت ملاحظات زیست محیطی در راستای 
اصل پنجاهم قانون اساسی جمهوری اســلامی ایران و لزوم اجرای آیین نامه 
مدیریت سبز با توجه به بند )ز( ماده 38 برنامه ششم توسعه، با الگوسازی در 
حوزه محیط زیست و به طور ویژه در بخش درمان مستقیم، از سال 13۹7 برنامه 
بیمارستان های سبز را در قالب برنامه های عملیاتی اداره ایمنی بهداشت و طب 
کار در دستور کار قرار داده است. تعداد 25 بیمارســتان از بیمارستان  های این 
سازمان در فاز اول و 28 بیمارســتان نیز در فاز دوم برنامه عملیاتی بیمارستان 
سبز انتخاب شدند و اقدامات مربوط به مدیریت تبعات زیست محیطی در این 
بیمارستان ها آغاز شــد که منجر به افتخارآفرینی 12 بیمارستان از مراکز ملکی 
سازمان در ادوار گذشته، همایش انتخاب واحدهای صنعتی، معدنی و خدماتی 

سبز کشور شد.
ناقوســی در مــورد بیمارســتان های برگزیده همایش ســال جــاری گفت: 
بیمارستان های آتیه همدان، رازی قزوین، رازی تربت حیدریه، دکتر شریعتی 
اصفهان، بیمارستان تاکســتان و البرز کرج از مراکز درمانی منتخب سازمان از 

سوی سازمان محیط زیست بودند.
مدیــرکل درمان مســتقیم ســازمان تامین اجتماعی در خصــوص مهم ترین 
معیارهای انتخاب واحدهای خدماتی ســبز، به مدیریت اصولی و بهداشــتی 
پسماندهای پزشکی اشــاره کرد و افزود: نصب و راه اندازی یا اصلاح سیستم 
تصفیه فاضلاب، مدیریت و کنترل آلاینده ها، ایجاد و توسعه فضای سبز و مصرف 
بهینه حامل های انرژی و افزایش بهره وری در مصرف انرژی و مدیریت ســبز، 
استقرار دفتر HSE  و اخذ گواهی سیستم مدیریت زیست محیطی ایزو 14001 و 
آموزش، فرهنگ سازی و اشاعه اخلاق زیست محیطی از عمده ترین معیارهای 

انتخاب واحدهای برگزیده سبز است.
ناقوسی با تاکید بر چشم انداز ســازمان تامین اجتماعی در زمینه اجرای کامل 
پروژه اســتقرار نظام مدیریت ســبز در واحدهای تابعه این ســازمان گفت: با 
تکمیل برنامه عملیاتی بیمارستان های سبز در سال 1402 تعداد 37 بیمارستان 
متقاضی اجرای بیمارستان سبز از مجموع 73 مرکز ملکی سازمان از محل بودجه 
استانداردســازی و ارتقای کیفیت ســال جاری در برنامه بیمارستان سبز قرار 
گرفته اند و تلاش بر این است که در آینده این مهم در تمامی مراکز عملیاتی شود.
وی همچنین در تشریح دستاوردهای معاونت درمان سازمان تامین اجتماعی 
در حوزه محیط زیست گفت: درمجموع اجرای برنامه عملیاتی بیمارستان های 
ســبز با تخصیص منابع در 53 بیمارســتان از ســال 13۹7، برگزیده شدن 16 
بیمارســتان در دوره های مختلف همایش ملی، انتخــاب واحدهای صنعتی 
معدنی و خدماتی ســبز کشــور به عنوان واحدهای برگزیده، دریافت تندیس 
زرین واحدهای خدماتی سبز برگزیده برای 2 بیمارستان ملکی، دریافت تندیس 
سیمین واحدهای خدماتی سبز کشور توسط 10 بیمارستان ملکی، دریافت نشان 
بیمارستان سبز از انجمن مدیریت سبز ایران توسط یک بیمارستان ملکی، اخذ 
گواهی ENERGY GLOBE از بنیاد جهانی انرژی جهت یک بیمارستان ملکی، 
همچنین استقرار سیســتم مدیریت زیســت محیطی ISO 14001 در تعدادی 
از بیمارستان های ســازمان از جمله افتخارات این معاونت است و چشم انداز 
آینده معاونت درمان تامین اجتماعی استقرار کامل نظام مدیریت سبز در کلیه 

واحدهای تابعه این سازمان است.

کنشگر حوزه هوشمندسازی گفت: با وجود بهره  مندی از منابع طبیعی وظرفیت  
های گســترده در زمینه تولیدات صنعتی، ســنتی و تک محصول هســتیم و 

سرمایه  گذاری در حوزه هوشمندسازی صنایع را نیاز داریم.
مهدی ایزدیار در گفت و گو با خبرنگار بازار، با اشــاره به اینکه توســعه صنعتی 
چالش های مختلفی برای کشور و اصفهان در بر داشته است، اظهار کرد: پایین 
بودن بهره وری از جمله مهم ترین چالش های صنعت ما در گذر سالیان مختلف 
است و ما رفع آن را وابسته به برطرف کردن تحریم ها، تورم، رکود و تحریم می 

دانیم در حالی که افزایش بهره  وری نیاز به گذراندن این همه پیچیدگی ندارد.
وی با اشاره به اینکه ایران در زمینه بهره  وری جایگاه مناسب خود دست نیافته 
است، تاکید کرد: مطابق آمار سازمان بهره  وری آسیایی، درکشوری مانند چین 
زیرساخت اقتصاد چین طی سال های 1۹70 تا 2014 به طور متوسط نرخ رشد 
8.6 درصدی داشته که 36 درصد آن از محل رشد بهره  وری به دست آمده است 
و حتی هند نیز نسبت به ایران بهره وری بالاتری را تجربه کرده و این در حالی 
است که متوسط رشد اقتصادی ایران برابر با 3.6 درصد و سهم بهره  وری در آن 

چیزی در حدود صفر بوده است.
این کنشگر حوزه هوشمندســازی صنعتی تاکید کرد: تولیدات صنعتی کشور 
ایران با وجود بهره مندی از منابع طبیعی و ظرفیت  های گسترده همچنان سنتی 
و عمدتا تک محصول باقی مانده اند و در این راســتا، سرمایه گذاری در زمینه 

فناوری  های نوپدید می تواند در راستای توسعه صنعتی بسیار تاثیرگذار باشد.
افزایش بهره وری و کارایی از مزیت  های سرمایه گذاری در حوزه هوشمندسازی

وی با بیان اینکه افزایش بهره  وری و کارایی از مهم  ترین مزیت های ســرمایه  
گذاری در حوزه هوشمندســازی اســت، گفت: بــا اســتفاده از فناوری  های 
پیشرفته  ای مانند اینترنت اشیای صنعتی، هوش مصنوعی، تجزیه و تحلیل 
کلان داده ها، عملکرد سیستم  ها و کارایی فرآیندهای تولید، توزیع و مدیریت 
بهبود و ارتقا یافته و افزایش تولید، کاهش هدررفت منابع، بهره وری بیشــتر، 

کاهش قیمت  ها و افزایش تقاضا را شاهد هستیم.
ایزدیار با بیان اینکه رشد بهره وری موجب توسعه اقتصادی می شود ؛اما این 
مهم در کشور ما حاصل نشده است، گفت: در حقیقت رشد اقتصادی در کشور 
ما ناشی از رشد عوامل تولید و موجودی ســرمایه ثابت حاصل شده و با توجه 
به سهم بهره وری صفر، به این زمینه اصلا توجهی نداشته ایم و بهره وری در آن 

نقشی نداشته است.

    به کارگیری فناوری  های جدید برای بهبود بهره  وری در کشور
وی با اشــاره به ضرورت به کارگیری فناوری  های جدید برای بهبود بهره  وری 
در کشور بیان کرد: تحقیق و توسعه در صنعت برای ایجاد محصولات و فناوری  

های جدید و بهبود عملکرد صنعتی ضرورتی تام دارد.

 دیدار معاون مالی و پشتیبانی مخابرات اصفهان با کارکنان واحد نقلیه

معاون مالی و پشــتیبانی مخابرات منطقه اصفهان، به مناسبت روز حمل و 
نقل با حضور در ساختمان معاونت شــبکه و پارکینگ واحد نقلیه با رانندگان 

دیدار و گفت وگو کرد.
به گزارش خبرگزاری موج اصفهان؛ رضا سعادت نیا معاون مالی و پشتیبانی 
مخابرات منطقه اصفهان، به همراه محمد جــواد برمکی رییس اداره روابط 
عمومی و بهروز مظاهری رییس کنترل و نگهداری کالا و اموال این مجموعه، 
با حضور در ساختمان معاونت شــبکه و پارکینگ واحد نقلیه در جنب مرکز 

فیض، با رانندگان حاضر دیدار و گفت وگو کردند.
به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان ، سعادت نیا در این دیدار 
که به مناسبت روز حمل و نقل صورت پذیرفت؛ ضمن تبریک روز ملی حمل 
و نقل و عرض خدا قوت به ایشان، در فضایی صمیمی به استماع مشکلات و 
دغدغه های ایشان نشست و با اهدای شاخه گل از خدمات آنان تجلیل کرد.
همکاران واحد نقلیه همچنین در این دیدار در راســتای رفع مشکلات خود، 
پیشــنهاداتی نظیر تغییر ســقف حق بیمه حداقلی رانندگان به حداکثری و 
اعطای وام جهت تعمیر و نوســازی خودروها را ارائه دادند.گفتنی است، در 
سال 1376 به پیشنهاد وزارت راه و ترابری و از سوی شورای فرهنگ عمومی 

کشور 26 آذر به عنوان روز ملی حمل و نقل نامیده شد؛ این روز یادآور صدور 
فرمان امام راحل »ره« در زمینه اعزام کامیون ها به بنادر جنوبی برای تخلیه 
کالاهای وارداتی از مبادی دریایی کشور است و هدف آن آگاه  سازی جامعه 

از نقش و جایگاه بخش حمل و نقل در اقتصاد ایران است.
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